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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – гр.К А Р Н О Б А Т 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 6 

 
        На 15 февруари 2024 година се проведе ШЕСТОТО ЗАСЕДАНИЕ на Общински съвет – 

Карнобат. 

        От общия брой 21 общински съветници присъстваха 19, което се установи от 

присъствения списък. 

 Председателят на Общинския съвет –  Карнобат, Маргарита Стаматова съобщи, че 

Общинския съвет има необходимия кворум, заседанието е законно и може да взема решения. 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА –  Това е проекта за дневен ред, който ви беше раздаден 

предварително в законоустановения ред.  Разгледани са в заседания на постоянните комисии. 

Всички сте запознати с него. 

Имате ли някакви допълнения, предложения по дневния ред. Ако няма който е съгласен  

с така предложения проект за дневен ред  да гласува. 

        След гласуване общинските съветници с 18 гласа „ЗА”,  0 глас „Против“,  0 гласа 

„Въздържал си“  приеха следния 

 

Д Н Е В Е Н      Р Е Д: 

   

1. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: ПРОЕКТ ЗА БЮДЖЕТ НА ОБЩИНА КАРНОБАТ ЗА 2024г.  Вх.№ 42/26.01.2024г. 

    2. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Маргарита Стаматова – Председател на Общински 

съвет - Карнобат, относно:  Отчет за дейността на Общински съвет Карнобат и неговите 

комисии за периода 01.07.2023 г. до 31.12.2023 г. Вх.№ 66/06.02.2024 г. 

 3. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: Отчет на Кмета на Община Карнобат за изпълнение на решенията на Общински 

съвет – Карнобат през второто полугодие на 2023 г.   Вх.№ 65/06.02.2024г. 

4. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: Утвърждаване на ценоразпис за продажба на дървесина от общински горски 

територии на община Карнобат и определяне обема на дървесина за продажба чрез него през 

2024 година, одобряване на Годишен план за ползване на дървесина за 2024 г. от общински 

горски територии Карнобат.  Вх.№ 58/06.02.2024г. 

 5. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: Даване на съгласие за разходване на месечните обезпечения и отчисления за 2024 г. 

по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на отпадъците, съгласно 

разпоредбите на §26 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за държавния 

бюджет на Република България за 2024 г. Вх.№ 64/06.02.2024г. 

 6. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: Продажба на имот – частна общинска собственост, находящ се в с.Сигмен, чрез 

публичен търг  Вх.№ 41/22.01.2024г. 

 7. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, 

относно: ПРОДАЖБА НА НЕДВИЖИМ ИМОТ – ЧАСТНА ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ, 

ПРЕДСТАВЛЯВАЩ УПИ VІ-2881 В КВ.146 ПО ПЛАНА НА ГР.КАРНОБАТ   Вх.№ 

47/29.01.2024г. 
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8. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: Отдаване под наем на части от имоти – публична общинска собственост, за 

разполагане на преместваеми обекти по чл.56 от ЗУТ  Вх.№ 57/06.02.2024г. 

 9. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, 

относно: ПРЕКРАТЯВАНЕ НА СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И 

ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ ПРОДАЖБА НА 35/1400 ИД.Ч.КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ 

УПИ І-227 В КВ.31 ПО ПЛАНА НА С. КРУМОВО ГРАДИЩЕ   Вх.№ 44/29 .01.2024г. 

 10. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, 

относно: ПРЕКРАТЯВАНЕ НА СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И 

ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ ПРОДАЖБА НА 165/3260 ИД.Ч.КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ 

УПИ ІІ-186 В КВ.42 ПО ПЛАНА НА С. САН СТЕФАНО  Вх.№ 45/29 .01.2024г. 

 11. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, 

относно:  ПРЕКРАТЯВАНЕ НА СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И 

ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ ПРОДАЖБА НА 25/1700 ИД.Ч.КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ 

УПИ ІІ-291 И 20/1500 ИД.Ч. КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ УПИ ІХ-291 В КВ.16 ПО ПЛАНА 

НА С. ИСКРА Вх.№46/29 .01.2024г. 

 12. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, 

относно: ПРЕКРАТЯВАНЕ НА СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И 

ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ ПРОДАЖБА НА 5/1680 ИД.Ч.КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ 

УПИ V-43 В КВ.5 ПО ПЛАНА НА С. НЕВЕСТИНО  Вх.№ 54/01.02.2024г. 

 13. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, 

относно: ПРЕКРАТЯВАНЕ НА СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И 

ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ ПРОДАЖБА НА 592/835 ИД.Ч. КВ.М ОТ ИМОТ 512.10 

МЕСТНОСТ „ДРЕНАКА“ В ЗЕМЛИЩЕТО НА ГР.КАРНОБАТ   Вх.№ 55/01.02.2024г. 

14. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: Предоставяне на земеделска земя, за изпълнение на съдебно решение за признато 

право на собственост.Вх.№62/06.02.2024г. 

15. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: ПРЕДОСТАВЯНЕ НА СВОБОДНИ ОБЩИНСКИ ПАСИЩА И ЛИВАДИ, 

ОПРЕДЕЛЯНЕ НА ПАСИЩАТА И ЛИВАДИТЕ ЗА ОБЩО И ИНДИВИДУАЛНО 

ПОЛЗВАНЕ, ПРИЕМАНЕ НА ГОДИШНИЯ ПЛАН ЗА ПАША И ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

ПРАВИЛА ЗА ПОЛЗВАНЕТО НА ОБЩИНСКИТЕ ПАСИЩА И 

ЛИВАДИ.Вх.№60/06.02.2024г. 

 16. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА 

ОБЩИНА КАРНОБАТ, ЕДНОВРЕМЕННО  С  РАЗРЕШАВАНЕ ИЗРАБОТВАНЕТО НА ПУП-

ПРЗ В ОБХВАТ: ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 10625.142.8, МЕСТНОСТ „ПОРТАТА“, ПО 

ККиКР НА С. ВЕНЕЦ, ОБЩИНА КАРНОБАТ, С ЦЕЛ ПРОМЯНА НА УСТРОЙСТВЕНАТА 

ЗОНА ОТ „ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп „ПРЕДИМНО ПРОИЗВОДСТВЕНА“ И ПРОМЯНА НА 

ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 10625.142.8 ОТ „НИВА“ В „ЗА 

ПРОИЗВОДСТВЕНИ, ОБСЛУЖВАЩИ И СКЛАДОВИ ДЕЙНОСТИ“.   Вх.№48/01.02.2024г. 

 17. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА 

ОБЩИНА КАРНОБАТ В ОБХВАТ: ПИ 78416.14.147 И ПИ 78416.14.148 В МЕСТНОСТ 

„ИМРАЛЪКА“  ПО КК и КР НА С. ЦЕРКОВСКИ, ОБЩИНА КАРНОБАТ, С ЦЕЛ ПРОМЯНА 

НА УСТРОЙСТВЕНАТА ЗОНА ОТ „ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп „ПРЕДИМНО 

ПРОИЗВОДСТВЕНА“.  Вх.№ 49/01.02.2024г. 

 18. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА 

ОБЩИНА КАРНОБАТ В ОБХВАТ: ПИ 78416.14.149; ПИ 78416.14.156 И ПИ 78416.14.157 В 
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МЕСТНОСТ „ИМРАЛЪКА“ ПО КК и КР НА С. ЦЕРКОВСКИ, ОБЩИНА КАРНОБАТ, С ЦЕЛ 

ПРОМЯНА НА УСТРОЙСТВЕНАТА ЗОНА ОТ „ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп „ПРЕДИМНО 

ПРОИЗВОДСТВЕНА“. Вх.№ 50/01.02.2024г. 

 19. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА 

ОБЩИНА КАРНОБАТ, ЕДНОВРЕМЕННО  С  РАЗРЕШАВАНЕ ИЗРАБОТВАНЕТО НА 

ПУП-ПРЗ В ОБХВАТ: ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 78416.12.102, МЕСТНОСТ „ГАРАТА“, ПО 

КАДАСТРАЛНАТА КАРТА И КАДАСТРАЛНИТЕ РЕГИСТРИ ЗА ЗЕМЛИЩЕ НА 

С.ЦЕРКОВСКИ, ОБЩИНА КАРНОБАТ, С ЦЕЛ ПРОМЯНА НА УСТРОЙСТВЕНАТА ЗОНА 

ОТ „ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп „ПРЕДИМНО ПРОИЗВОДСТВЕНА“ И ПРОМЯНА НА 

ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 78416.12.102 ОТ „НИВА“ В „ЗА 

ПРОИЗВОДСТВЕНИ, ОБСЛУЖВАЩИ И СКЛАДОВИ ДЕЙНОСТИ“. Вх.№ 51/01.02.2024г. 

 20. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА 

ОБЩИНА КАРНОБАТ, ЕДНОВРЕМЕННО  С  РАЗРЕШАВАНЕ ИЗРАБОТВАНЕТО НА 

ПУП-ПРЗ В ОБХВАТ: ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 78416.14.1 И ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 

78416.14.146, МЕСТНОСТ „ИМРАЛЪКА“, ПО КАДАСТРАЛНАТА КАРТА И 

КАДАСТРАЛНИТЕ РЕГИСТРИ ЗА ЗЕМЛИЩЕ НА С.ЦЕРКОВСКИ, ОБЩИНА КАРНОБАТ, 

С ЦЕЛ ПРОМЯНА НА УСТРОЙСТВЕНАТА ЗОНА ОТ „ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп „ПРЕДИМНО 

ПРОИЗВОДСТВЕНА“  И ПРОМЯНА НА ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА ПИ С 

ИДЕНТИФИКАТОР 78416.14.1 И ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 78416.14.146 ОТ „НИВА“ В „ЗА 

ПРОИЗВОДСТВЕНИ, ОБСЛУЖВАЩИ И СКЛАДОВИ ДЕЙНОСТИ“.  Вх.№ 52/01.02.2024г. 

 21. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: ДАВАНЕ НА СЪГЛАСИЕ  ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП-ПЗ ЗА  ПИ С 

ИДЕНТИФИКАТОР 27169.32.8  МЕСТНОСТ „МИТОВ КАЙРЯК“ ПО КАДАСТРАЛНАТА 

КАРТА /КК/ И КАДАСТРАЛНИТЕ РЕГИСТРИ /КР/ НА  ЗЕМЛИЩЕ С. ЕКЗАРХ 

АНТИМОВО, ОБЩИНА КАРНОБАТ  Вх.№ 53/01.02.2024г. 

22. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: ДАВАНЕ НА СЪГЛАСИЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА РАЗРЕШЕНИЕ ЗА 

ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП-ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН И ПРЕДВАРИТЕЛНО СЪГЛАСИЕ ЗА 

ПРЕМИНАВАНЕ НА ТРАСЕ НА ПОДЗЕМНА КАБЕЛНА ЛИНИЯ 0.4 KV ЗА 

ПРИСЪЕДИНЯВАНЕ НА ФОТОВОЛТАИЧНА ЕЛЕКТРОЦЕНТРАЛА С МОЩНОСТ 120 kWp 

ВЪРХУ ПОКРИВ НА СГРАДА, ОТ ТАБЛО „ФЕЦ“ В ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 36525.293.5 

ПО КАДАСТРАЛНАТА КАРТА И КАДАСТРАЛНИТЕ РЕГИСТРИ НА ГР.КАРНОБАТ ДО 

ЕЛЕКТРОМЕРНО ТАБЛО НА ФАСАДАТА НА ТП „КАЛПАЧКОВ“ В ПИ С 

ИДЕНТИФИКАТОР 36525.293.239 ПО КККР НА ГР.КАРНОБАТ“ Вх.№ 59/06.02.2024г. 

 23. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: Допълнение на Решение № 529 от 29.08.2023 г. на Общински съвет – Карнобат  
Вх.№ 63/06.02.2024г. 

24. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: Кандидатстване на Община Карнобат с проектно предложение за кампания 2024 

год. на Проект “Красива България”  Вх.№ 61/06.02.2024г. 

25. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Маргарита Стаматова – Председател на Общински 

съвет - Карнобат, относно:.  Определяне състав на комисия, за изготвяне на предложение и 

избор на съдебни заседатели за мандат 2024/2027г.                Вх.№ 56/05.02.2024 г. 

26. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, 

относно: приемане на Програма за Управление на Община Карнобат за мандат 2023-2027 г. 

Вх.№ 70/12.02.2024г. 

27.ПИТАНИЯ 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги 

Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: ПРОЕКТ ЗА БЮДЖЕТ НА ОБЩИНА 

КАРНОБАТ ЗА 2024г.  Вх.№ 42/26.01.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –  давам думата на вносител на докладната  

г-н  Димитров. 

 ГЕОРГИ ДИМИТРОВ – Уважаеми колеги дами и господа общински съветници, 

уважаеми гости, аз не мисля, че трябва да бъда многословен, тъй като преобладаващата част 

от вас бяха предварителното обсъждане в комисиите и оттогава насам нищо не се е 

променило, защото нямаше конкретни предложения, с изключение на едно. В индикативния 

списък на приложение 4, под № 5 са записани улиците, които са в капиталовата програма -  

там трябва да бъде добавена и улица "Гоце Делчев" от улица "Тракия" до улица "Петко 

Напетов", това което е разкопано в момента. Искам да обясня още веднъж, защо приемаме 

такъв подход с тези улици - след като приключи водният цикъл и бъде подписан акт 16 ние 

трябва да осигурим пет години устойчивост. Но това е след решението за въвеждане в 

експлоатация. Устойчивост означава, че през тия пет години, с евентуално обществени 

поръчки ще станат повече от шест, ние нямаме право на интервенция по тези улици. 
Специално "Гоце Делчев" е основна артерия и при въвеждане на организацията на движението 

на Карнобат ще стане малко по-натоварено, дори и отколкото е сега, евентуално улица 

"Йордан Йовков" и улица "Христо Ботев" да станат еднопосочни. 

 Бюджета условно е разделен на две части, държавно делегиране дейности, те се 

осигуряват изключително от държавата и другата са местни дейности. Съотношението 

приблизително е 60% към 40%. Около 30 мил.са държавно делегираните дейности и почти 20 

мил.са местните дейности. Тези цифри залагаме като начален бюджет. През годината се 

получават допълнителни трансфери и главно в областта на държавно делегираните дейности, 

но алтернативното финансиране, разбирайте пари по спечелени проекти по национални и 

европейски програми, се отразяват в бюджета тогава, когато бъдат получени и евентуално 

реализирани. Ние подготвяме, буквално тази седмица ще излязат,  седмицата която идва,  

защото сроковете за кандидатстване са до края на месец февруари, подготвяме проекти. Значи 

дотук са записани в държавния бюджет 2 мил.и 700 хил. до 14 мил. 850 хил. са проектите за 

източните два квартала на Карнобат квартал "Красно село" и се подготвя пл. "1 май", който 

обаче ние няма да сварим до края на месеца, защото се преработва проекта, ние имахме готов 

проект разрешения за строителство, но нито цифрите му са актуални, нито концепцията 

съгласно новите изисквания. Тука можем да очакваме около 10-12 мил. лева, и да започнем 

работа при тях без гаранции, че ще ги завършим през тази година, вероятно някои от тях ще 

останат преходни. Примерно довеждащия път за пречиствателната станция той е в две 

позиции милион и половина за тая година и  300 хил.за началото на 25-та година. Очаква се 

септември месец да стартира работата по проекта за "Трансгранично сътрудничество" това е 

квартал "Красно село" за 1 мил. 51 хил. лв. И във втората част на годината да кандидатстваме 

с проект за пл. "1 май". Тези проекти, които ние приключим, те ще бъдат разписани вече в 

отчета, който ние ще приемем. В смисъл, в тъй наречения уточнен бюджет към края на 

годината. Скока е грандиозен в сравнение с миналата година. Още повече, че вчера говорихме 

за едни шест мил. и половина по интегриран проект с Община Айтос, за закупуване на 

електроавтомобили и изграждане на велоалея от гробищния парк до сегашния ремонтен завод, 

просто тази година градът ще стане една строителна площадка. 

 По отношение на селата, там където сме кандидатствали за сгради на читалища на 

кметства чакаме всеки момент да бъдат подписани договорите и да обявим обществените 

поръчки. Споменах, че увеличаваме с 41% средствата които оставаме на разположение на 
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всяко едно село в зависимост от това какви приходи са реализирали при положение че не 

закачаме средствата които са събрани от данък сгради, мпс-та, такса смет. Ще я извършваме 

тази услуга тая, а сумата  увеличена с 1,40 ще се върне обратно в кметствата за техни 

специфични дейности каквито решат там на място. 

 Независимо от тези големи цифри, които ви говоря, нашият бюджет засега има 

дефицити, единият дефицит е, че тука ги няма средствата за  кметски наместници, не че не им 

даваме заплати, но не са осигурени и очакваме трансфер през март или най-късно до началота 

на април месец. Това което гласувахте през декември месец за дофинансиране с местни 

дейности по отношение на такса смет и битови отпадъци, ще бъде компенсирано с решението 

на Министерския съвет. Отчисленията по чл.64 да бъдат ползвани за дейности в областта на 

екологията, което означава, че ние няма да отделим от средствата, които харчим традиционно 

за местни дейности  няма да режем от културна дейност от спорт и всичко онова което 

обезпечаваме с местни средства, ще ползваме средствата по чл.64. Знаете, че малко вдигнахме 

такса смет, аз се надявам че това няма да окаже влияние върху нашата събираемост която е 

около 82%, това е малко над средното за общината тя винаги се компенсира с недобори от 

минали години. 

 Днес сутринта на оперативката казах на колегите, че започвам проверка на всички 

колеги работещи в общинска администрация за платени данъци за 23-та година, защото те са 

изискуеми. Това го казвам не случайно, не може да сме на общинската и държавната ясла и да 

не си плащаме данъците, и трябва да дадем пример на хората за да можем да искаме от тях. 

 Чака ни много напрегната работа и вас като общински съвет и общинска 

администрация като изпълнители, и все пак аз мисля че ще се справим. Опитвали сме се, 

бюджета да бъде за всеки го по нещо, някъде малко но от сърце, но аз към настоящия момент 

не виждам други пера в приходната част на бюджета, за да се разпрострем още. 

 Ще разплатим това, което правим в болницата - "за доброто" се казва  новото детско 

отделение, което ремонтираме, двата паркинга които планирахме за паркинг или други малки 

по национални програми. Ще търсим алтернативно финансиране. Повечето проекти които 

работим в момента по оперативна програма Човешки ресурси или други малки, по които 

работим, ние осигуряваме мостовото финансиране. Има нови общински съветници да обясня 

какво означава Мостово финансиране. Спецификата на всички програми е, че ние трябва да 

заработим нещо, да изпратим документите да ги разплатим с фирмата, говоря за авансово или 

текущо изпълнение, да чакаме около месец най-малко за да бъде брифицирано за да получим 

обратно парите. Но това разплащане трябва да стане с пари, които се вадят от оборотните пари 

на общината. При малките проекти години наред не сме  теглили кредити, и аз по начало не 

съм привърженик на кредитите, защото банките искат да им ги връщаме. Но ако нагазим в 

тези големи проекти и се наложи да правим Мостово финансиране с брифицирани, 

разплащане на разходите от страна на управляващите органи, може да се наложи да гласуваме 

кредит по фонд "Флаг". 

Фонд "флаг" е фонд, който осигурява точно такова кредитиране и алтернативното 

финансиране на проектите, затова в бюджета е записано краен размер на дълга 10 мил. Дай 

Боже да не ги теглим, засега не предвиждаме в началото на годината докато не подпишем 

проектите да се запознаем с правилата за  ползване на такива средства или финансови 

инструменти за да обезпечим работата си. 

 В момента не мога да си позволя и вдигане на заплатите и казах защо, докато не видя 

трансферите за кметски наместници и да знам, че всички са осигурени. Те не са много високи 

заплатите в общинска администрация, имаме възможност за по-големи, но парите ги няма. А 

от средната брутна работна заплата зависи и заплащането на общинския съвет и други разходи 

и не мога да си позволя да раздувам разходната част при положение, че няма да гарантираме 

приходната част. Надявам се, че не пропускам нищо. В капиталовата програма са написани 

само проекти, които изискват работен проект, могат да бъдат отчетени като капиталови 
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разходи, няма да видите по-дребни неща, които отнасяме към текущи ремонти или за купуване 

на дълготрайни материални активи,, като принтери компютри, климатици за детските градини 

има заявка съдомиялни. За тях се играе обществена поръчка, но не се пишат в капиталовата 

програма. 

 Това е което имам да ви кажа. Приоритетно ще започнем в това приложение четири, 

което виждате първите пет шест обекта, които са записани от лявата страна, които са с 

капиталови разходи за 2024 година, защото новите правила, които въведе Министерството на 

финансите, ако тези пари не ги усвоим до края на годината има вероятност да не ги вземат. 

 Благодаря, ви ако има въпроси съм готов да отговарям.Предложения разбира се. На 

комисиите имаше въпроси и мисля, че долу-горе се и се разбрахме за какво става дума. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Кметът пита дали има въпроси, аз питам има ли 

изказвания или по отношение проекта бюджет и проекта за решение по първа точка от 

дневния ред. Докато мислите обявявам, че проектът за бюджет беше разгледан във всички 

постоянни комисии на общинския съвет. А също така и към материала е приложен отчета за 

публично обсъждане, така че процедурата е спазена по отношение приемането на бюджета за 

2024 година, още веднъж ви давам възможност ако имате въпроси изказвания по проекта за 

бюджет 2024 година. Както казах проекта за бюджет беше разгледан и от водещата комисия 

 /чете становището/. Ако няма въпроси, преминаваме към гласуване на проекто- решенията. 

 Който е съгласен с така предложеното проекто решение по докладната записка, моля да 

гласува. 

Списъка с  гласуването е приложен към материалите на протокола/  

  След  гласуване общинските съветници с  16 гласа „ЗА“,  0 „Против“ и 3 гласа 

„Въздържал се“  приеха следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

На основание чл.52 ал.1 и чл.21, ал.1, т.6, във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл. 39, чл. 94, ал. 2 и ал. 3 от 

Закона за публичните финанси, във връзка с разпоредбите на Закона за държавния 

бюджет на Република България за 2024г., Постановление № 13 на Министерския съвет 

от 29.01.2024г. за изпълнението на държавния бюджет на Република България за 2024г. и  

чл. 34, ал. 2 и 3 от Наредбата за условията и реда за съставяне на  тригодишна 

бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три години,  за съставяне, 

приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на Община Карнобат,  

 

1. Приема бюджета на Община Карнобат за 2024 г. както следва: 

 

1.1. По приходите в размер на 53 535 353 лв., съгласно Приложение № 1, в т. ч.: 

1.1.1. Приходи за делегирани от държавата дейности в размер на  33 381 992 лв., в т.ч.: 

1.1.1.1. Обща субсидия за делегирани от държавата дейности в размер на 28 591 361 лв.; 

1.1.1.2. Преходен остатък от 2023 г. в размер на  4 790 631 лв., съгласно Приложение № 

2 

1.1.2. Приходи за местни дейности в размер на 20 153 361 лв., в т.ч.  

1.1.2.1. Данъчни приходи в размер на 2 210 000 лв.; 

1.1.2.2. Неданъчни приходи в размер на 4 775 590 лв., 

1.1.2.3. Трансфери за местни дейности в размер на 5 448 800 лв., в т.ч. 

1.1.2.3.1. Обща изравнителна субсидия в размер на 2 302 400 лв.  

1.1.2.3.2. Трансфер за зимно поддържане и снегопочистване в размер на  272 200 лв. 

1.1.2.3.3. Целева субсидия за капиталови разходи в размер на 2 543 900 лв., 

1.1.2.3.4. Целеви трансфери за местни дейности в размер на 330 300 лв. 
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1.1.2.4. Трансфери между бюджети в размер на   -799 200 лева  

1.1.2.5. Трансфери между бюджети и сметки за средства от европейския съюз в размер 

на   -121 483 лева 

 1.1.2.6.  Временни безлихвени заеми в размер на  - 100 000 лв. 

 1.1.2.7. Преходен остатък от 2023 г. в размер на 8 739 654 лв., съгласно Приложение № 

2 

1.2. По разходите в размер на 53 535 353 лв., разпределени по функции и дейности, 

съгласно Приложение  № 3 в т.ч.: 

1.2.1. За делегирани  от държавата дейности в размер на 33 381 992  лв. 

1.2.2. За допълнително финансиране на делегирани  от държавата дейности със 

средства от собствените приходи и от изравнителната субсидия в размер на 750 000 лв.; 

1.2.3. За местни дейности в размер на 19 403 361 лв. 

1.3. Утвърждава бюджетно салдо по общинския бюджет, изчислено на касова основа  - 

придържане към балансирано бюджетно салдо. 

2. Приема инвестиционната програма за 2024г. (поименен списък по обекти, 

видове разходи и източници на финансиране) в размер на 7 701 430 лв., съгласно 

Приложение № 4 

2.1. Одобрява разпределението на целевата субсидия за капиталови разходи за 2024г. в 

размер на 2 543 900 лв. съгласно Приложение № 4. 

2.2. Приема разчет за разходите, финансирани със собствени приходи и целеви 

трансфери по ПМС в размер на 2 176 372 лв., съгласно Приложение № 4. 

2.3. Приема разчет за разходите, финансирани с преходния остатък от целевата 

субсидия за капиталови разходи в размер на 2 981 158 лв. съгласно Приложение № 4. 

2.4. Приема прогнозен разчет за разходите, финансирани по Инвестиционна програма 

за общински проекти съгласно приложение № 3 към чл. 107, ал. 13 от ЗДБ за 2024г. 

съгласно Приложение № 4 

3. Утвърждава  числеността и разходите за заплати през 2024г., без звената от 

системата на образованието, които прилагат системата на делегирани бюджети, съгласно 

Приложение № 9 

4. Утвърждава разчет за целеви разходи и субсидии, както следва за: 

4.1. Членски внос – 20 000 лв., планирани в дейност 122 “Общинска администрация“ и 

дейност 123 “Общински съвет”.  

4.2. Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет 10 000 лв. и  за погребение 

– 5000 лв. планирани в  дейност 745 “Обредни домове”.   

4.3. Субсидии  и средства за: 

4.3.1. Читалища – 628 478 лв.,  

4.3.2. Спортни клубове 157 000 лв. планирани в дейност  714 “Спортни бази” за 

подпомагане на Шахматен клуб Маркели-Карнобат, ОФК Карнобат, СК по борба „З.М.С. 

Атанас Комшев, СКЛА Атлет, СК по фехтовка Маркели, съгласно приложение № 13. 

4.3.3. Средства за подпомагане в размер на 5000 лв. в т.ч за Клуба на инвалида,за Съюз 

на слепите, Съюз на глухите и Съюз на диабетиците,които са   планирани в дейност 525 

“Клубове на пенсионера”. 

4.3.4. Средства в размер на 5 000 лв. за Център за подкрепа на жертвите на сексуално 

насилие „Вселена“ – гр.Бургас. 

4.3.5. Средства в размер на 40 000 лв. за фонд асистирана репродукция планирани в 

дейност 122 – “Общинска администрация”. 

4.3.6. Средства в размер на 30 000 лева за дейности свързани с „Електронно управление 

и ИКТ“ съгласно чл. 7г, ал. 7 от ЗЕУ, планирани в дейност 122 – “Общинска администрация”. 

4.3.7. Средства в размер на 7 300 лева за подпомагане на дейността на РСПБЗН. 
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4.3.8. Упълномощава кмета на общината да назначи комисия за разпределение на 

средствата по т. 4.3.1., съгласно чл. 23, ал.1 от Закона за народните читалища. 

4.3.9. Упълномощава кмета на общината да разпореди допълнителни условия по 

предоставяне и отчитането на средствата по т. 4.3.2., 4.3.3., 4.3.4., 4.3.5., 4.3.7. 

5. Приема следните лимити за разходи през 2024г.:  

5.1.  Средствата за СБКО в размер на 3 % от плановите разходи за работна заплата  на 

лицата  по трудови правоотношения; 

5.2. Лимит за  представителни разходи  и международна дейност на кмета на общината 

в размер до 3% от разходите за 2024г. по параграф 10-00 в дейност 122-Общинска 

администрация.  

5.3. Лимит за  представителни разходи  на председателя на ОбС в размер до 1,5% от 

разходите за 2024г. по параграф 10-00 в дейност 122-Общинска администрация.  

5.4. Лимит за разходите за осъществяване функциите на органи на изпълнителната 

власт на територията на съответния район, кметство или населено място ( на кметовете на 

кметства  и на кметските наместници ) в общ размер до 340 000 лева. 

6. Утвърждава списък на длъжностите и на лицата, които имат право на 

транспортни разходи: 

6.1.За пътуване в границите на населеното място, в съответствие  с характера на 

трудовата дейност, съгл. Приложение № 5 

6.2.За пътуване от местоживеенето до местоработата и обратно за лица със специалност 

и квалификаци, изискващи се за съответната длъжност, Съгласно Приложение № 5.  

6.3. Упълномощава кмета на общината да утвърди поименен списък на лицата по  т.6.1. 

и т.6.2.; 

7. Утвърждава приходите, разходите и числеността на щатния и извънщатен персонал   

на Общинско  предприятие “БКРД”, съгласно Приложение № 6.  

8. Одобрява индикативен годишен разчет за сметките за средства от Европейския съюз 

в размер на  11 911 986 лв., съгласно Приложение № 10. 

9. Определя разпоредителите с бюджет от по-ниска степен по бюджета на общината 

съгласно Приложение № 7. 

10. Определя максималния размер на дълга, както следва: 

10.1. Максимален размер на новия общинския дълг през 2024 г. -   10 000 000 лв. 

10.2. Максимален размер на  общинския дълг и общинските гаранции  към края на 2024 

г. в размер – 10 000 000 лв. 

11. Определя максимален размер на новите задължения за разходи, които могат да 

бъдат натрупани през 2024г. в размер до 50 862 391 лева. 

12. Определя максимален размер на ангажиментите за разходи, които могат да бъдат 

поети през 2024г. в размер до 51 376 847 лева. 

13. Определя размера на  просрочените вземания, които се предвижда да бъдат  

събрани през 2024 г. в размер на 546 198 лв. 

14. Определя размера на  просрочените задължения от 2023г. които ще бъдат 

разплатени от бюджета за 2024г. в размер на 0,00 лв. 

15. Одобрява актуализирана бюджетна прогноза за местните дейности с прогнозни 

показатели за периода 2024г.-2026г. съгласно приложение № 11. 

16. Оправомощава кмета на Общината да извършва компенсирани промени: 

16.1. В частта за делегираните от държавата дейности – между утвърдените показатели 

за разходите в рамките на една дейност, с изключение на дейностите на делегиран бюджет, 

при условие че не се нарушават стандартите за делегираните от държавата дейности и няма 

просрочени задължения в съответната делегирана дейност 
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 16.2. В частта за местни дейности – между утвърдените разходи в рамките на една 

дейност или от една дейност в друга, без да изменя общия размер на разходите. 

17. Възлага на кмета на Община Карнобат: 
17.1. Да определи бюджетите на разпоредителите с бюджет от по-ниска степен 

17.2. Да организира разпределението на бюджета по тримесечия и да утвърди 

разпределението. 

17.3. Да информира общинския съвет в случай на отклонение на средния темп на 

нарастване на разходите за местни дейности и да предлага конкретни мерки за трайно 

увеличаване на бюджетните приходи и/или трайно намаляване на бюджетните разходи 

17.4. Да включва информация по чл. 125, ал.4 от ЗПФ в  тримесечните отчети и 

обяснителните записки към тях. 

17.5. Да разработи детайлен разчет на сметките за средствата от Европейския съюз по 

отделните общински проекти, в съответствие с изисквания на съответния Управляващ орган и 

на МФ. 

17.6. Да определи конкретните правомощия  и отговорности на ръководителите на 

второстепенните разпоредители с бюджет със своя заповед.  

18.Упълномощава кмета: 

18.1. Да предоставя временни безлихвени заеми от временно свободни средства по 

общинския бюджет за плащания по проекти, финансирани със средства от Европейския съюз 

и по други международни и национални програми, включително и на бюджетни организации, 

чийто бюджет е част от общинския бюджет. 

18.2. За всеки отделен случай кметът на общината определя или договаря срока на 

погасяване на заемите в съответствие с условията на финансиращата програма. 

18.3. Във всички останали случаи, при възникване на потребност от предоставяне на 

временни безлихвени заеми, кметът на общината внася предложение за предоставянето им по 

решение на общинския съвет. 

18.4. Да ползва временно свободните средства по бюджета на общината за текущо 

финансиране на одобрените по бюджета на общината разходи и други плащания, при условие 

че не се нарушава своевременното финансиране на делегираните от държавата дейности в 

определените им размери, както и на местните дейности, и се спазват относимите за общините 

фискални правила по ЗПФ, като не се променя предназначението на средствата в края на 

годината. 

18.5. Да разработва и възлага подготовката на общински програми и проекти и да 

кандидатства за финансирането им със средства от Европейски структурни и инвестиционни 

фондове и от други донори, по международни,  национални и други програми и от други 

източници за реализиране на годишните цели на общината за изпълнение на общинския план 

за развитие 

18.6. Да кандидатства за средства от централния бюджет и други източници за 

финансиране на плащанията и за съфинансиране на общински програми и проекти. 

19. Задължава ръководителите на бюджетни звена, финансирани от общинския бюджет 

да разработят и представят конкретни мерки за изпълнение на приетия от Общински съвет 

бюджет за 2024г. 

20. Приема за сведение протокола от публичното обсъждане на бюджета, съгласно 

Приложение № 12. 

 

Приложения: 13 бр. 
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ПО ВТОРА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Маргарита 

Стаматова – Председател на Общински съвет - Карнобат, относно:  Отчет за дейността на 

Общински съвет Карнобат и неговите комисии за периода 01.07.2023 г. до 31.12.2023 г. Вх.№ 

66/06.02.2024 г. 

  МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Съгласно закона за Местното самоуправление и 

местната власт съм длъжна да внеса отчет за дейността на общинския съвет, още веднъж както 

посочихме почета обявявам, че той обхваща период на двата общински съвета  - края на 

мандата на мандата на предходния общински съвет от мандат 19-23-та и началото на новия ни 

мандат, който беше структуриран  организационно в първите две сесии. 

 Преминаваме към гласуване. Който е съгласен с така предложеното проекто-

решение по докладната записка, моля да гласува. 

   След гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“ и 0 гласа 

“Въздържал се“  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ 

 

Общински съвет-Карнобат на основание чл. 21, ал. 1, т. 23, във връзка с чл.27 ал.6 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, приема отчет за  дейността на 

Общински съвет - Карнобат и неговите комисии през Второ шестмесечие на 2023г. 

 

ПО  ТРЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД – ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги 

Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: Отчет на Кмета на Община Карнобат за 

изпълнение на решенията на Общински съвет – Карнобат през второто полугодие на 2023 г.   

Вх.№ 65/06.02.2024г. 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА – г-н Димитров имате думата. Заповядайте. 

ГЕОРГИ ДИМИТРОВ – Всичко е написано. Какво да кажа ,обхваща работа на два 

Общински съвета предния и сегашния. По взетите решения има едно не изпълнено и то не по 

наша вина. Поканихме ги да подпишат договора, те се отказаха и то ставаше дума за нещо 

дребно за 10 от 60 ид. части  за прекратяване на собственост. Пет решения са в процес на 

изпълнение, всички останали са изпълнени. Въвели сме система за да ги следим Решенията и за 

да ги изпълняваме, и ако някога отчета тук неизпълнено решение,това означава, че трябва да ви 

кажа мотивите или то даже не мотивите, причините евентуално ако не е изпълнено, засега 

такива няма. 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате думата за въпроси . Колеги, имате ли нещо да 

споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ Въздържал се,  

приеха следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

   Общински съвет-Карнобат, на основание чл.21, ал.1, т.23 във връзка с чл.44,ал.1,т.7 от 

ЗМСМА, ПРИЕМА за сведение отчета на Кмета на Община Карнобат за изпълнение на 

решенията на Общински съвет – Карнобат през второто полугодие на 2023 г. 
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 ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: Утвърждаване на ценоразпис за 

продажба на дървесина от общински горски територии на община Карнобат и определяне 

обема на дървесина за продажба чрез него през 2024 година, одобряване на Годишен план за 

ползване на дървесина за 2024 г. от общински горски територии Карнобат.  Вх.№ 

58/06.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Г-н Димитров? Заповядайте!  

ГЕОРГИ ДИМИТРОВ - Колеги виждате че запазваме същата цена, като миналата година 

за битови потребители, която е близка до себестойност. Предлага се намаляне на цената за 

промишлените потребители, защото миналата година малко сме се изхвърлили и в момента 

пазара е ограничен. Що се отнася до битовите потребители за тая година количеството 

дървесина, които трябва да заложим и изсечем отговарят на утвърдения лесоустройствен план. 

Ние в момента имаме над 1000 кубика дърва на склад, няма да има проблеми при сегашните 

цени хората догодина ще бъдат на топло. 

 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате думата за въпроси. Има ли въпроси и питания. 

Няма. Искам да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/. Колеги, имате 

ли нещо да споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ Въздържал се,  

приеха следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

I. Общински съвет – Карнобат на основание чл.21, ал. 1, т.23 от ЗМСМА и                       

чл. 71, ал.5, т.3 и ал. 6, т. 1 от Наредбата за условията и реда за възлагане изпълнението на 

дейности в горските територии – държавна и общинска собственост и за ползването на 

дървесина и недървесни горски продукти и от същата наредба:  

 1.Утвърждава насаждения за лесосечен фонд 2024 г. следните подотдели:              107 

и, 107 л, 120 г, 120 д, 319 е, 335 б, 335 г, 336 а, 336 д, 337 а, 338 а, 342 к, 397 б, 397 в, 400 а, 

400 е, 406 ж, 406 х, 407 е, 407 ж, 407 к, 410 о, от които се очаква да се добият 5460 куб.м. 

стояща маса широколистна дървесина и 2570 куб.м. стояща маса иглолистна дървесина или 

общо 8030 куб.м. стояща маса.  

 2.Утвърждава Ценоразпис за продажба на дървесина от горски територии, 

собственост на Община Карнобат 2024 г., приложен към докладната записка. 

 ІI. Общински съвет - Карнобат на основание чл.21. ал. 1, т.23 от ЗМСМА и чл.7 ал.4 

от Наредбата за условията и реда за възлагане на дейности в горските територии - държавна и 

общинска собственост и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти одобрява 

Годишен план за ползване на дървесина от горски територии на Община Карнобат за 2024 г. 

 

 

 ПО ПЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги 

Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: Даване на съгласие за разходване на 

месечните обезпечения и отчисления за 2024 г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона 
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за управление на отпадъците, съгласно разпоредбите на §26 от Преходните и заключителни 

разпоредби към Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г. Вх.№ 

64/06.02.2024г. 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Г-н Димитров? Заповядайте!  

 ГЕОРГИ ДИМИТРОВ – Нямам какво да добавя.  

МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате думата за въпроси. Има ли въпроси и питания. 

Няма. Искам да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/. Колеги, имате 

ли нещо да споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ Въздържал се,  

приеха следното 

 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и във връзка с §26 от Преходните и 

заключителни разпоредби към Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г., 

обн. в ДВ бр.108/30.12.2023 г., Общински съвет - Карнобат дава съгласие месечните 

обезпечения и отчисления по чл.60, ал.2, т.1 и 2 и чл.64, ал.1 от Закона за управление на 

отпадъците, за периода от 01.01.2024 г. до 31.12.2024 г., да останат по сметката на Община 

Карнобат и да бъдат разходвани за дейностите по чистота и управление на отпадъците - за 

финансиране на разходите по план-сметката по чл. 66 от Закона за местните данъци и такси, 

чрез вътрешно компенсаторни промени, без да се изменя приетият от общински съвет начин 

на определяне и размера на таксата за битови отпадъци за текущата 2024 г., както и за 

почистване на нерегламентирано изхвърлени отпадъци. 

 

 ПО ШЕСТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги 

Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: Продажба на имот – частна общинска 

собственост, находящ се в с.Сигмен, чрез публичен търг  Вх.№ 41/22.01.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –  Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. 

Колеги, имате ли нещо да споделите по докладната записка? Искам да обявя становището на 

постоянната комисия /чете становището/. Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

І. Общински съвет-Карнобат, на основание чл.21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл.35, ал.1 от  Закона за общинската собственост 

определя за продажба следния имот – частна общинска собственост: 
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УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ  II (втори) от кв.25 (двадесет и пет) по плана на 

с.Сигмен, с площ 6040,00 (шест хиляди и четиридесет) кв.м., отреден за обществено-

обслужваща дейност, при граници: север – улица, изток – улица, юг – улица, запад – УПИ I, 

УПИ ІІІ и УПИ ІV, ведно с построените в имота: 

 Масивна двуетажна сграда с избени помещения (бивше училище), с монолитна 

конструкция, със застроена площ 540,00 (петстотин и четиридесет) кв.м., РЗП -

1055,00 (хиляда петдесет и пет) кв.м., строена 1952 г; 

 Масивна едноетажна сграда с частични стоманобетонни елементи (бивш парен 

котел), със застроена площ 138,00 (сто тридесет и осем) кв.м., строена 1999 г.; 

 Масивна едноетажна сграда (бивша учебна работилница), с монолитна 

конструкция, със застроена площ 71,00 (седемдесет и един) кв.м.,строена 1999 

г., 

за който е съставен Акт за частна общинска собственост № 3954/14.11.2007 г., при 

пазарна цена:  136 290,00 (сто тридесет и шест хиляди двеста и деветдесет) лева, без ДДС. 

Данъчната оценка на имота е 53 254,90 (петдесет и три хиляди двеста петдесет и четири 

и 0,90) лева. 

ІI. Продажбата на имота по т.І да се извърши след проведен публичен търг с явно 

наддаване, по реда на Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество – собственост на Община Карнобат, с начална цена – не по-ниска от 

определената от Общински съвет-Карнобат пазарна цена. Купувачът заплаща цената на имота, 

данък върху стойността на имота, съгласно чл.42 ал.2 от Наредбата за местните данъци на 

територията на Община Карнобат, такса върху стойността на прехвърляния имот в размер, 

определен в т.17 от Приложение № 12 от Наредба за определянето и администрирането на  

местните  такси  и цени  на услуги  на територията на Община Карнобат, ДДС в случаите 

предвидени в ЗДДС и възстановява стойността на разходите, направени от общината за 

изготвянето на пазарната оценка. 

 

IІІ. Общински съвет - Карнобат упълномощава  кмета на община Карнобат да извърши 

необходимите действия във връзка с провеждането на търга и с осъществяването на правната 

сделка.       

 

 

  ПО СЕДМА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, относно: ПРОДАЖБА НА 

НЕДВИЖИМ ИМОТ – ЧАСТНА ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ, ПРЕДСТАВЛЯВАЩ УПИ 

VІ-2881 В КВ.146 ПО ПЛАНА НА ГР.КАРНОБАТ   Вх.№ 47/29.01.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –  Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. 

Колеги, имате ли нещо да споделите по докладната записка? Искам да обявя становището на 

постоянната комисия /чете становището/. Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

І. Общински съвет – гр. Карнобат, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл. 35, ал. 3 от Закона за общинската 

собственост и чл. 33, ал. 1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
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общинско имущество – собственост на община Карнобат, дава съгласие да се продаде на 

Зина Миндова , недвижим имот – частна общинска собственост, находящ се в гр.Карнобат, 

обл.Бургас, представляващ УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ VІ-2881 (шести за п.им. две 

хиляди осемстотин осемдесет и едно), в квартал 146 (сто четиридесет и шест)  по плана на 

гр.Карнобат, целият с площ от 396 (триста деветдесет и шест) кв.м, при граници: север – упи 

V-2880; изток – улица „Места“; юг – упи VІІ-2884;  запад – упи ХІV-2882 и упи ХV-2879 за 

сумата от 9641,00 лева (девет хиляди шестстотин четиридесет и един лева), без ДДС. 

Данъчната оценка на имота е 5005,40 лева (пет хиляди и пет лева и четиридесет 

стотинки). 

II. Зина Миндова  следва да заплати стойността на недвижимия имот, 2 % местен 

данък, съгласно Наредбата за местните данъци на територията на община Карнобат, такса 

съгласно Приложение №12 от Наредбата за определянето и администрирането на местните 

такси и цени на услуги на територията на Община Карнобат, 20 % ДДС, съгласно чл.45, ал.5, 

т.1 от ЗДДС, както и стойността на разходите, направени от общината за изготвянето на 

пазарната оценка. Срокът и начинът на заплащане на дължимата сума да се определят със 

заповедта на Кмета на Община Карнобат. 

IІІ. Общински съвет – гр.Карнобат, възлага на Кмета на Община Карнобат да 

извърши необходимите действия по прекратяване на съсобствеността. 

 

 ПО ОСМА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги 

Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: Отдаване под наем на части от имоти – 

публична общинска собственост, за разполагане на преместваеми обекти по чл.56 от ЗУТ  

Вх.№ 57/06.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате материалите и докладната и проекта за решение. 

Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Колеги, имате ли нещо да споделите по 

докладната записка? Искам да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/. 

Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

І. Общински съвет-Карнобат, на основание чл.21, ал.1, т.12 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост и 

чл.2, ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество – собственост на Община Карнобат, допълва приетата с Решение № 

5.38/15.01.2024 г. на ОбС-Карнобат „Програма за управление и разпореждане с имоти - 

общинска собственост за 2024 година“ като в раздел III.А.“Имоти за предоставяне под наем“ , 

частта „помещения, терени“ се добавят следните терени:  

1. терен за кафеавтомат, гр.Карнобат, бул.Москва, до магазин за авточасти, №1 от 

схемата по чл.56 от ЗУТ; 

2. терен за кафеавтомат, гр.Карнобат, на запад от пешеходната пътека към търг.обект Т-

Маркет,  №2 от схемата по чл.56 от ЗУТ; 

3. терен за кафеавтомат, гр.Карнобат ул.Д.Благоев 1а, пред магазин за пром.стоки, №36 

от схемата по чл.56 от ЗУТ . 
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ІI. Общински съвет-Карнобат, на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 14, ал.7 от Закона за общинската собственост 

и чл.13, ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество – собственост на Община Карнобат, във връзка с чл.56 от Закона за устройство на 

територията, дава съгласие за отдаване под наем на терени, за разполагане на преместваеми 

обекти – павилиони и кафеавтомати, за срок от 5 години, след провеждането на публичен търг 

с начални наемни цени, определени в същата наредба, както следва: 

 

1. Терени за поставяне на павилиони, за търговска дейност: 

1.1. терен в Градски парк, УПИ І от кв.20 по плана на ПЗ Север „гр.Карнобат, с площ 

6.50 кв.м., № 1 в схемата по чл.56 от ЗУТ (АПОС №2568/16.10.2002 г.); 

1.2. терен в Градски парк, УПИ І от кв.20 по плана на ПЗ Север „гр.Карнобат, с площ 

6.50 кв.м., № 2 в схемата по чл.56 от ЗУТ (АПОС №2568/16.10.2002 г.); 

1.3. терен с площ 30 кв.м, гр.Карнобат, на покритата част на р.Порой, до ОУ „Христо 

Смирненски“, № 37 в схемата по чл.56 от ЗУТ.  

2. Терени в гр.Карнобат, за поставяне на кафеавтомати /с площ до 1 кв.м/: 

2.1. № 1 от схемата по чл.56 от ЗУТ – бул.Москва, до магазин за авточасти; 

2.2. № 2 от схемата по чл.56 от ЗУТ – на запад от пешеходната пътека към търговски 

обект Т-Маркет; 

2.3. № 36 от схемата по чл.56 от ЗУТ– ул.Д.Благоев 1а, пред магазин за промишлени 

стоки 

 

ІII. Общински съвет-Карнобат упълномощава кмета на общината да извърши 

необходимите действия във връзка с провеждането на търга и осъществяването на правните 

сделки. 

 

 ПО ДЕВЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Стефка 

Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, относно: ПРЕКРАТЯВАНЕ НА 

СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ 

ПРОДАЖБА НА 35/1400 ИД.Ч.КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ УПИ І-227 В КВ.31 ПО 

ПЛАНА НА С. КРУМОВО ГРАДИЩЕ   Вх.№ 44/29 .01.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –  Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. 

Колеги, имате ли нещо да споделите по докладната записка? Искам да обявя становището на 

постоянната комисия /чете становището/.  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

I. Общински съвет – гр. Карнобат, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.36, ал.1, т.2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество – собственост на община Карнобат, дава съгласие за прекратяване на 

съществуващата съсобственост между Община Карнобат, от една страна и Мартин Христов, 

от друга страна, върху: 
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УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ І-227 (първи за поземлен имот двеста двадесет и 

седем) в кв.31 (тридесет и първи) по плана на с.Крумово градище, целият с площ от 1400 кв.м, 

при граници: север – улица; изток – упи ІІ-226 ; юг – упи ХVІІІ-223; запад – улица, чрез 

продажба на общинската идеална част от имота, представляваща 35/1400 (тридесет и пет от 

хиляда и четиристотин) идеални части кв.м, на Мартин Христов за сумата от 208,00 лева 

(двеста и осем лева), без ДДС. 

Данъчната оценка на общинската част от имота е 80,40 лв. (осемдесет лева и 

четиридесет стотинки) 

II. Мартин Христов, следва да заплати стойността на идеалните части от имота, 2 % 

местен данък, съгласно Наредбата за местните данъци на територията на община Карнобат, 

такса съгласно Приложение №12 от Наредбата за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Карнобат,  20 % ДДС, съгласно 

чл. 45, ал.5, т.1 от ЗДДС, както и стойността на разходите по чл.31, ал.2 от НРПУРОИ. Срокът 

и начинът на заплащане на дължимата сума да се определят със заповедта на Кмета на 

Община Карнобат. 

III. Общински съвет – гр.Карнобат, възлага на Кмета на Община Карнобат да 

извърши необходимите действия по прекратяване на съсобствеността. 

 

 ПО ДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Стефка 

Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, относно: ПРЕКРАТЯВАНЕ НА 

СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ 

ПРОДАЖБА НА 165/3260 ИД.Ч.КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ УПИ ІІ-186 В КВ.42 ПО 

ПЛАНА НА С. САН СТЕФАНО  Вх.№ 45/29 .01.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Колеги, 

имате ли нещо да споделите по докладната записка? Искам да обявя становището на 

постоянната комисия /чете становището/. Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

I. Общински съвет – гр. Карнобат, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.36, ал.1, т.2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество – собственост на община Карнобат, дава съгласие за прекратяване на 

съществуващата съсобственост между Община Карнобат, от една страна и Константин 

Еннс, от друга страна, върху: 

УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ ІІ-186 (втори за поземлен имот сто осемдесет и 

шест) в кв.42 (четиридесет и две) по плана на с.Сан Стефано, целият с площ от 3260 кв.м, при 

граници: север – улица; изток – улица; юг – упи ІІІ-193; запад – упи І-187, чрез продажба на 

общинската идеална част от имота, представляваща 165/3260 (сто шестдесет и пет от три 

хиляди двеста и шестдесет) идеални части кв.м, на Константин Еннс за сумата от 975,00 

лева (деветстотин седемдесет и пет лева), без ДДС. 

Данъчната оценка на общинската част от имота е 379,00 лв. (триста седемдесет и девет 

лева) 
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II. Константин Еннс, следва да заплати стойността на идеалните части от имота, 2 % 

местен данък, съгласно Наредбата за местните данъци на територията на община Карнобат, 

такса съгласно Приложение №12 от Наредбата за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Карнобат,  20 % ДДС, съгласно 

чл. 45, ал.5, т.1 от ЗДДС, както и стойността на разходите по чл.31, ал.2 от НРПУРОИ. Срокът 

и начинът на заплащане на дължимата сума да се определят със заповедта на Кмета на 

Община Карнобат. 

III. Общински съвет – гр.Карнобат, възлага на Кмета на Община Карнобат да 

извърши необходимите действия по прекратяване на съсобствеността. 

 

 ПО ЕДИНАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, относно:  ПРЕКРАТЯВАНЕ НА 

СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ 

ПРОДАЖБА НА 25/1700 ИД.Ч.КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ УПИ ІІ-291 И 20/1500 ИД.Ч. 

КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ УПИ ІХ-291 В КВ.16 ПО ПЛАНА НА С. ИСКРА Вх.№46/29 

.01.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Колеги, 

имате ли нещо да споделите по докладната записка? Искам да обявя становището на 

постоянната комисия /чете становището/. Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

 

РЕШЕНИЕ: 

I. Общински съвет – гр. Карнобат, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.36, ал.1, т.2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество – собственост на община Карнобат, дава съгласие за прекратяване на 

съществуващата съсобственост между Община Карнобат, от една страна и Стоянка 

Върбанова и Георги Георгиев, от друга страна, върху: 

І.І УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ ІІ-291 (втори за поземлен имот двеста 

деветдесет и едно) в кв.16 (шестнадесет) по плана на с.Искра, целият с площ от 1700 кв.м, при 

граници: север – улица; изток – упи ІІІ-290; юг – упи ІХ-291; запад – упи І-292, чрез продажба 

на общинската идеална част от имота, представляваща 25/1700 (двадесет и пет от хиляда и 

седемстотин) идеални части кв.м, на Стоянка Върбанова и Георги Георгиев, за сумата от 

147,00 лева (сто четиридесет и седем), без ДДС. 

Данъчната оценка на общинската част от имота е 57,40 лв. (петдесет и седем лева и 

четиридесет стотинки) 

І.ІІ УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ ІХ-291 (девети за поземлен имот двеста 

деветдесет и едно) в кв.16 (шестнадесет) по плана на с.Искра, целият с площ от 1500 кв.м, при 

граници: север – упи ІІ-291; изток – упи VІІІ-290; юг – улица; запад – упи Х-293, чрез 

продажба на общинската идеална част от имота, представляваща 20/1500 (двадесет от хиляда 

и петстотин) идеални части кв.м, на Стоянка Върбанова и Георги Георгиев, за сумата от 

119,00 лева (сто и деветнадесет лева), без ДДС. 

Данъчната оценка на общинската част от имота е 45,90 лв. (четиридесет и пет лева и 

деветдесет) 
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II. Стоянка Върбанова и Георги Георгиев, следва да заплатят стойността на 

идеалните части от имотите, 2 % местен данък, съгласно Наредбата за местните данъци на 

територията на община Карнобат, такса съгласно Приложение №12 от Наредбата за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Карнобат,  20 % ДДС, съгласно чл. 45, ал.5, т.1 от ЗДДС, както и стойността на 

разходите по чл.31, ал.2 от НРПУРОИ. Срокът и начинът на заплащане на дължимата сума да 

се определят със заповедта на Кмета на Община Карнобат. 

III. Общински съвет – гр.Карнобат, възлага на Кмета на Община Карнобат да 

извърши необходимите действия по прекратяване на съсобствеността. 

 

 ПО ДВАНАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, относно: ПРЕКРАТЯВАНЕ НА 

СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ 

ПРОДАЖБА НА 5/1680 ИД.Ч.КВ.М ПРИДАВАЩИ СЕ КЪМ УПИ V-43 В КВ.5 ПО ПЛАНА 

НА С. НЕВЕСТИНО  Вх.№ 54/01.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Колеги, 

имате ли нещо да споделите по докладната записка? Искам да обявя становището на 

постоянната комисия /чете становището/. Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

I. Общински съвет – гр. Карнобат, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.36, ал.1, т.2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество – собственост на община Карнобат, дава съгласие за прекратяване на 

съществуващата съсобственост между Община Карнобат, от една страна и Георги 

Господинов, от друга страна, върху: 

УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ V-43 (пети за поземлен имот четиридесет и три) 

в кв.5 (пет) по плана на с.Невестино, целият с площ от 1680 кв.м, при граници: север – упи VІ-

42 и упи VІІІ-44; изток – вътрешно квартален път; юг – улица; запад – улица, чрез продажба 

на общинската идеална част от имота, представляваща 5/1680 (пет от хиляда шестстотин и 

осемдесет) идеални части кв.м, на Георги Господинов за сумата от 32,00 лева (тридесет и 

два лева), без ДДС. 

Данъчната оценка на общинската част от имота е 11,50 лв. (единадесет лева и петдесет 

стотинки) 

II. Георги Господинов, следва да заплати стойността на идеалните части от имота, 2 % 

местен данък, съгласно Наредбата за местните данъци на територията на община Карнобат, 

такса съгласно Приложение №12 от Наредбата за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Карнобат,  20 % ДДС, съгласно 

чл. 45, ал.5, т.1 от ЗДДС, както и стойността на разходите по чл.31, ал.2 от НРПУРОИ. Срокът 

и начинът на заплащане на дължимата сума да се определят със заповедта на Кмета на 

Община Карнобат. 

III. Общински съвет – гр.Карнобат, възлага на Кмета на Община Карнобат да 

извърши необходимите действия по прекратяване на съсобствеността. 
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 ПО ТРИНАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Стефка Иванова – зам. кмет на Община Карнобат, относно: ПРЕКРАТЯВАНЕ НА 

СЪСОБСТВЕНОСТ МЕЖДУ ОБЩИНА КАРНОБАТ И ФИЗИЧЕСКИ ЛИЦА, ЧРЕЗ 

ПРОДАЖБА НА 592/835 ИД.Ч. КВ.М ОТ ИМОТ 512.10 МЕСТНОСТ „ДРЕНАКА“ В 

ЗЕМЛИЩЕТО НА ГР.КАРНОБАТ   Вх.№ 55/01.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Колеги, 

имате ли нещо да споделите по докладната записка? Искам да обявя становището на 

постоянната комисия /чете становището/. Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

I. Общински съвет – гр. Карнобат, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.36, ал.1, т.2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество – собственост на община Карнобат, дава съгласие за прекратяване на 

съществуващата съсобственост между Община Карнобат, от една страна и Пламен Дойчев, 

от друга страна, върху: 

ИМОТ 512.10 (петстотин и дванадесет, точка десет) по плана на новообразуваните 

имоти по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ на местност „Дренака“ в землището на гр.Карнобат, с НТП 

ЛОЗОВИ НАСАЖДЕНИЯ, целият с площ 835 (осемстотин тридесет и пет) кв.м, при граници 

на имота: 512.13 – лозе на неустановен собственик, 512.11- нива на Пламен Трифонов Дойчев, 

512.9 – лозе на неустановен собственик, 511.137 – полски път на община Карнобат, 512.14 – 

лозе на неустановен собственик, чрез продажба на общинската идеална част от имота, 

представляваща 592/835 (петстотин деветдесет и две върху осемстотин тридесет и пет) 

идеални части кв.м, на Пламен Дойчев за сумата от 1776,00 лева (хиляда седемстотин 

седемдесет и шест лева), без ДДС. 

Данъчната оценка на общинската част от имота е 215,80 лв. (двеста и петнадесет лева и 

осемдесет стотинки) 

II. Пламен Дойчев, следва да заплати стойността на идеалните части от имота, 2 % 

местен данък, съгласно Наредбата за местните данъци на територията на община Карнобат, 

такса съгласно Приложение №12 от Наредбата за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Карнобат,  20 % ДДС, съгласно 

чл. 45, ал.5, т.1 от ЗДДС, както и стойността на разходите по чл.31, ал.2 от НРПУРОИ. Срокът 

и начинът на заплащане на дължимата сума да се определят със заповедта на Кмета на 

Община Карнобат. 

III. Общински съвет – гр.Карнобат, възлага на Кмета на Община Карнобат да 

извърши необходимите действия по прекратяване на съсобствеността. 

 

 ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА 

ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: Предоставяне на 
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земеделска земя, за изпълнение на съдебно решение за признато право на 

собственост.Вх.№62/06.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Вносителя има ли нещо, което да добави? Заповядайте.  

 ГЕОРГИ ДИМИТРОВ – Аз няма, да повтарим станалите разисквания в заседанието на 

комисията -  потвърждавам още веднъж, че съдебно решение трябва да бъде изпълнено. Но 

тук са много неяснотите, защо  се иска земя в Сан Стефано, а не в Добриново. Получихме 

отговор от Поземлена комисия, няма да възстановяват земя от Държавния поземлен фонд. По 

начина по който беше гласувано в комисията, мисля че трябва да поискаме допълнително 

разяснение, и да  разгледаме докладната на следващо заседание на общинския съвет. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА- г-н Байчев, заповядайте. 

 ТОДОР БАЙЧЕВ – Уважаема г-жо председател, уважаеми колеги общински съветници, 

уважаеми г-н Димитров, както каза г-н Димитров съдебно решение не се обсъжда, а се 

изпълнява. И ние се опитахме на два пъти да вземем решение. Това го правим, тъй като 

съдебната практика и въобще стокооборота ни задължава и приема, че общинският съвет е 

длъжен да вземе решение и обикновено това се прави, като се обезщетява със зими от 

остатъчен общински фонд – чл. 19 от ЗСПЗЗ. В случая обаче излезе едно ново обстоятелство, 

което буквално в последния момент и не сме го обсъждали на комисия, а именно наличието на 

съдебна практика, според която е недопустимо да се иска земя в друго землище, каквото е 

искането на правоимащите в случая. А и от изпратеното от ОСЗ Карнобат не става ясно какво 

е реализирано върху земята на правоиащите в землището на с. Добриново и защо след като 

там има земя от ООФ се обезщетяват със земя в друго землище. За да формираме правилно 

решение и най-вече законосъобразно е необходимо да се направят още някои проверки и 

съответно да се поискат официални разяснения от ОСЗ Карнобат, и в тази връзка предлагам 

процедурно решение по чл.68 т.5 от Правилника за организацията и дейността на Общинския 

съвет, а именно да отложим гласуването, отново да си мине през комисия и да вземем 

решение, както е съобразно със закона и действащата съдебна практика. Правя процедурно 

предложение за отлагане на гласуването. 

 ГЕОРГИ ДИМИТРОВ – Подкрепям предложението на г-н Байчев. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА- Има ли други мнения. Колеги за протокола обявявам 

становището на постоянната комисия /чете становището/. И т.к. постъпи процедурно 

предложение, съгласно правилника – чл. 69 давам думата за изказване на несъгласие с 

направеното процедурно предложение от г-н Байчев. Иска ли някой думата. Няма желаещи. 

Подлагам на гласуване предложението за отлагане на гласуването по внесената от Кмета 

докладна.  Който е съгласен с направеното предложение да бъде отложено гласуването на 

предложението на Кмета на Община Карнобат относно предоставяне на земеделска земя, за 

изпълнение на съдебно решение за признато право на собственост – т. 14 от дневния ред - 

Моля да гласува. 

 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното  

 

РЕШЕНИЕ: 

 

 Общински съвет Карнобат, на основание чл. 68, ал. 2, т. 3 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет Карнобат и неговите комисии 

взаимодействието му с общинска администрация отлага гласуването на предложението на 

Кмета на Община Карнобат относно Предоставяне на земеделска земя за изпълнение на 

съдебно решение за признато право на  собственост – за предоставяне на имоти за 

обезщетяване. 
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 ПО ПЕТНАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА 

от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: ПРЕДОСТАВЯНЕ НА 

СВОБОДНИ ОБЩИНСКИ ПАСИЩА И ЛИВАДИ, ОПРЕДЕЛЯНЕ НА ПАСИЩАТА И 

ЛИВАДИТЕ ЗА ОБЩО И ИНДИВИДУАЛНО ПОЛЗВАНЕ, ПРИЕМАНЕ НА ГОДИШНИЯ 

ПЛАН ЗА ПАША И ОПРЕДЕЛЯНЕ НА ПРАВИЛА ЗА ПОЛЗВАНЕТО НА ОБЩИНСКИТЕ 

ПАСИЩА И ЛИВАДИ.Вх.№60/06.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате материалите и докладната и проекта за решение. 

Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам да обявя становището на постоянната 

комисия /чете становището/.Колеги, имате ли нещо да споделите по докладната записка? Да, 

заповядай. 

 ГЕОРГИ АНАТАСОВ – Декларирам конфликт на интереси и няма да участвам в 

гласуването. 

  МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Колеги, други.  Ако няма предлагам да преминем към 

гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  18 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

Във връзка с чл.37и, ал.3  и чл.37о, ал.1 и ал.4 от ЗСПЗЗ, на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, Общински съвет Карнобат: 

1. Определя пасищата и ливадите за общо и индивидуално ползване за стопанската 

2024 / 2025 година, находящи се на територията на община Карнобат, съгласно Приложение 

№ 1, неразделна част от настоящото решение; 

2. Дава съгласие да се предоставят за индивидуално ползване за стопанската 2024 / 

2025 година, земеделски земи – общинска собственост с начин на трайно ползване „пасища” и 

„ливади”, включени в Приложение № 1, при годишна цена: 8,00 лв./дка за имоти с НТП 

„пасища“ и 10,00 лв./дка за имоти с НТП „ливади“  и приема годишен план за паша 

съдържащ размера и местоположението им по населени места, както и задълженията на 

общината и ползвателите за поддържането на мерите, пасищата и ливадите /Приложение № 2/; 

3. Приема правила за ползване на пасищата и ливадите на територията на община 

Карнобат /Приложение № 3/. 

4. Пасищата и ливадите, които не са наети за индивидуално ползване, се определят 

за общо ползване, като се ползват безвъзмездно от всички лица, притежаващи животни в 

съответствие с традиционните практики на жителите от населеното място с дребни земеделски 

стопанства. 

 

 ПО ШЕСТНАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА ОБЩИНА КАРНОБАТ, ЕДНОВРЕМЕННО  С  

РАЗРЕШАВАНЕ ИЗРАБОТВАНЕТО НА ПУП-ПРЗ В ОБХВАТ: ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 

10625.142.8, МЕСТНОСТ „ПОРТАТА“, ПО ККиКР НА С. ВЕНЕЦ, ОБЩИНА КАРНОБАТ, С 

ЦЕЛ ПРОМЯНА НА УСТРОЙСТВЕНАТА ЗОНА ОТ „ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп „ПРЕДИМНО 

ПРОИЗВОДСТВЕНА“ И ПРОМЯНА НА ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА ПИ С 
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ИДЕНТИФИКАТОР 10625.142.8 ОТ „НИВА“ В „ЗА ПРОИЗВОДСТВЕНИ, ОБСЛУЖВАЩИ И 

СКЛАДОВИ ДЕЙНОСТИ“.   Вх.№48/01.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате  докладната и проекта за решение. Вносителя 

има ли нещо, което да добави? Няма. Искам да обявя становището на постоянната комисия 

/чете становището/. Колеги, имате ли нещо да споделите по докладната записка?  Ако няма 

предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След  гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ Въздържал се,  

приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

 1. Общински съвет Карнобат, на основание чл.21, ал.1 и т.11 от ЗМСМА,  чл.134, ал.3,  

във връзка  с чл.134, ал.1, т. 1 от ЗУТ и  чл. 124, ал. 1 и чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ, РАЗРЕШАВА 

изработването на проект за „Изменение на Общия устройствен плана на община Карнобат и 

изработване на ПУП-ПРЗ в обхват на: ПИ с идентификатор 10625.142.8, местност „Портата“, 

по кадастралната карта и кадастралните регистри на с.Венец, община Карнобат, с цел промяна 

на устройствената зона от „земеделска“ в Пп „предимно производствена“ и промяна на 

предназначението на ПИ с идентификатор 10625.142.8, от „нива“ в „за производствени, 

обслужващи и складови дейности“.  

2. ОДОБРЯВА заданието по чл. 125 от ЗУТ.  

Настоящето решение да се обяви по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ и не подлежи на 

оспорване на основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ.  

 ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА ОБЩИНА КАРНОБАТ В ОБХВАТ: ПИ 

78416.14.147 И ПИ 78416.14.148 В МЕСТНОСТ „ИМРАЛЪКА“  ПО КК и КР НА С. 

ЦЕРКОВСКИ, ОБЩИНА КАРНОБАТ, С ЦЕЛ ПРОМЯНА НА УСТРОЙСТВЕНАТА ЗОНА 

ОТ „ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп „ПРЕДИМНО ПРОИЗВОДСТВЕНА“.  Вх.№ 49/01.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам 

да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/. Колеги, имате ли нещо да 

споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След  гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ Въздържал се,  

приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

  Общински съвет Карнобат, на основание чл.21, ал.1 и т.11 от ЗМСМА,  чл.134, ал.1,т.1  

и  чл. 124, ал. 1 от ЗУТ, РАЗРЕШАВА изработването на проект за „Изменение на Общия 

устройствен план на община Карнобат в обхват на: ПИ 78416.14.147 и ПИ 78416.14.148 в 

местност „Имралъка по КК и КР на с.Церковски, община Карнобат, с цел промяна на 



        Протокол № 6/15.02.2024 г. 
   
   
  

23 
 

устройствената зона от „земеделска“ в „предимно производствена“ Пп и ОДОБРЯВА 

заданието по чл. 125 от ЗУТ. 

Настоящето решение да се обяви по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ и не подлежи на 

оспорване на основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ.  

 

 ПО ОСЕМНАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА ОБЩИНА КАРНОБАТ В ОБХВАТ: ПИ 78416.14.149; 

ПИ 78416.14.156 И ПИ 78416.14.157 В МЕСТНОСТ „ИМРАЛЪКА“ ПО КК и КР НА С. 

ЦЕРКОВСКИ, ОБЩИНА КАРНОБАТ, С ЦЕЛ ПРОМЯНА НА УСТРОЙСТВЕНАТА ЗОНА ОТ 

„ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп „ПРЕДИМНО ПРОИЗВОДСТВЕНА“. Вх.№ 50/01.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам 

да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/. Колеги, имате ли нещо да 

споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След  гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ Въздържал се,  

приеха следното 

 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

  Общински съвет Карнобат, на основание чл.21, ал.1 и т.11 от ЗМСМА,  чл.134, ал.1,т.1  

и  чл. 124, ал. 1 от ЗУТ, РАЗРЕШАВА изработването на проект за „Изменение на Общия 

устройствен план на община Карнобат в обхват на: ПИ 78416.14.149; ПИ 78416.14.156 и ПИ 

78416.14.157 в местност „Имралъка по КК и КР на с.Церковски, община Карнобат, с цел 

промяна на устройствената зона от „земеделска“ в Пп „предимно производствена“  и  

ОДОБРЯВА заданието по чл. 125 от ЗУТ.  

Настоящето решение да се обяви по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ и не подлежи на 

оспорване на основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ.  

 

 ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА ОБЩИНА КАРНОБАТ, 

ЕДНОВРЕМЕННО  С  РАЗРЕШАВАНЕ ИЗРАБОТВАНЕТО НА ПУП-ПРЗ В ОБХВАТ: ПИ С 

ИДЕНТИФИКАТОР 78416.12.102, МЕСТНОСТ „ГАРАТА“, ПО КАДАСТРАЛНАТА КАРТА 

И КАДАСТРАЛНИТЕ РЕГИСТРИ ЗА ЗЕМЛИЩЕ НА С.ЦЕРКОВСКИ, ОБЩИНА 

КАРНОБАТ, С ЦЕЛ ПРОМЯНА НА УСТРОЙСТВЕНАТА ЗОНА ОТ „ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп 

„ПРЕДИМНО ПРОИЗВОДСТВЕНА“ И ПРОМЯНА НА ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА ПИ С 

ИДЕНТИФИКАТОР 78416.12.102 ОТ „НИВА“ В „ЗА ПРОИЗВОДСТВЕНИ, ОБСЛУЖВАЩИ 

И СКЛАДОВИ ДЕЙНОСТИ“. Вх.№ 51/01.02.2024г. 
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 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам 

да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/. Колеги, имате ли нещо да 

споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След  гласуване общинските съветници с  18 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ Въздържал се,  

приеха следното 

РЕШЕНИЕ: 

 

     Общински съвет Карнобат, на основание чл.21, ал.1 и т.11 от ЗМСМА,  чл.134, ал.3,  във 

връзка  с чл.134, ал.1, т. 1 от ЗУТ и  чл. 124, ал. 1 и чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ, РАЗРЕШАВА 

изработването на проект за „Изменение на Общия устройствен плана на община Карнобат и 

изработване на ПУП-ПРЗ в обхват на: ПИ с идентификатор 78416.12.102, местност „Гарата“, по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на с.Церковски, община Карнобат, с цел 

промяна на устройствената зона от „земеделска“ в Пп „предимно производствена“ и 

промяна на предназначението на ПИ с идентификатор 78416.12.102, от „нива“ в „за 

производствени, обслужващи и складови дейности“.  

2. ОДОБРЯВА заданието по чл. 125 от ЗУТ.  

Настоящето решение да се обяви по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ и не подлежи на 

оспорване на основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ.  

 

 ПО ДВАДЕСЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги 

Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: РАЗРЕШАВАНЕ ОТ ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТ ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА ОУП  НА ОБЩИНА КАРНОБАТ, ЕДНОВРЕМЕННО  С  

РАЗРЕШАВАНЕ ИЗРАБОТВАНЕТО НА ПУП-ПРЗ В ОБХВАТ: ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 

78416.14.1 И ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 78416.14.146, МЕСТНОСТ „ИМРАЛЪКА“, ПО 

КАДАСТРАЛНАТА КАРТА И КАДАСТРАЛНИТЕ РЕГИСТРИ ЗА ЗЕМЛИЩЕ НА 

С.ЦЕРКОВСКИ, ОБЩИНА КАРНОБАТ, С ЦЕЛ ПРОМЯНА НА УСТРОЙСТВЕНАТА ЗОНА 

ОТ „ЗЕМЕДЕЛСКА“ В Пп „ПРЕДИМНО ПРОИЗВОДСТВЕНА“  И ПРОМЯНА НА 

ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 78416.14.1 И ПИ С 

ИДЕНТИФИКАТОР 78416.14.146 ОТ „НИВА“ В „ЗА ПРОИЗВОДСТВЕНИ, ОБСЛУЖВАЩИ 

И СКЛАДОВИ ДЕЙНОСТИ“.  Вх.№ 52/01.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам 

да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/.  Колеги, имате ли нещо да 

споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

  Общински съвет Карнобат, на основание чл.21, ал.1 и т.11 от ЗМСМА,  чл.134, ал.3,  във 

връзка  с чл.134, ал.1, т. 1 от ЗУТ и  чл. 124, ал. 1 и чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ, РАЗРЕШАВА 

изработването на проект за „Изменение на Общия устройствен плана на община Карнобат и 
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изработване на ПУП-ПРЗ в обхват на: ПИ с идентификатор 78416.14.1 и ПИ с идентификатор 

78416.14.146, местност „Имралъка“, по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

с.Церковски, община Карнобат, с цел промяна на устройствената зона от „земеделска“ в Пп 

„предимно производствена“ и промяна на предназначението на ПИ с идентификатор 

78416.14.1 и ПИ с идентификатор 78416.14.146  от „нива“ в „за производствени, обслужващи 

и складови дейности“.  

2. ОДОБРЯВА заданието по чл. 125 от ЗУТ.  

Настоящето решение да се обяви по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ и не подлежи на 

оспорване на основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ.  

 

 ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА 

от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: ДАВАНЕ НА СЪГЛАСИЕ  ЗА 

ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП-ПЗ ЗА  ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 27169.32.8  МЕСТНОСТ 

„МИТОВ КАЙРЯК“ ПО КАДАСТРАЛНАТА КАРТА /КК/ И КАДАСТРАЛНИТЕ РЕГИСТРИ 

/КР/ НА  ЗЕМЛИЩЕ С. ЕКЗАРХ АНТИМОВО, ОБЩИНА КАРНОБАТ  Вх.№ 53/01.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате  докладната и проекта за решение. Вносителя 

има ли нещо, което да добави? Няма. Искам да обявя становището на постоянната комисия 

/чете становището/.  Колеги, имате ли нещо да споделите по докладната записка?  Ако няма 

предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След гласуване общинските съветници с  16 гласа „ЗА“, 3 „Против“,  0“ Въздържал се,  

приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

    1. На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА и  чл. 124 а, ал.1 и ал. 5 от ЗУТ, във 

връзка с чл. 134, ал. 2, т. 6 от ЗУТ, Общински съвет – Карнобат РАЗРЕШАВА изработването 

на проект за: Подробен устройствен план – план за застрояване /ПУП-ПЗ/“, на ПИ с 

идентификационен номер 27169.32.8, с цел осигуряване на достъп до ПИ  с идентификатор 

27169.33.14 по КККР на с. Екзарх Антимово, местност „Митов кайряк“, собственост на ДПФ-

МЗХ, с НТП – стопански двор, представляващ прилежаща площ към сграда с произход от 

имущество на бивша организация по § 12 от ПЗР на ЗСПЗЗ и промяна на начина на трайно 

ползване на ПИ с проектен номер 27169.32.702 от „пасище“ в „полски път“, с площ 6 кв. м., 

земеделска територия.  

     2. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕТО за изработването на проект за: Подробен устройствен 

план – план за застрояване /ПУП-ПЗ/, на ПИ с идентификационен номер 27169.32.8, местност 

„Митов кайряк“, с цел осигуряване на достъп до ПИ  с идентификатор 27169.33.14 по КККР на 

с. Екзарх Антимово, собственост на ДПФ-МЗХ, с НТП – стопански двор, представляващ 

прилежаща площ към сграда с произход от имущество на бивша организация по § 12 от ПЗР на 

ЗСПЗЗ и промяна на начина на трайно ползване на ПИ с проектен номер 27169.32.702 от 

„пасище“ в „полски път“, с площ 6 кв. м., земеделска територия.  

 

 ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА 

ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: ДАВАНЕ НА 

СЪГЛАСИЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА РАЗРЕШЕНИЕ ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП-
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ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН И ПРЕДВАРИТЕЛНО СЪГЛАСИЕ ЗА ПРЕМИНАВАНЕ НА ТРАСЕ 

НА ПОДЗЕМНА КАБЕЛНА ЛИНИЯ 0.4 KV ЗА ПРИСЪЕДИНЯВАНЕ НА 

ФОТОВОЛТАИЧНА ЕЛЕКТРОЦЕНТРАЛА С МОЩНОСТ 120 kWp ВЪРХУ ПОКРИВ НА 

СГРАДА, ОТ ТАБЛО „ФЕЦ“ В ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 36525.293.5 ПО 

КАДАСТРАЛНАТА КАРТА И КАДАСТРАЛНИТЕ РЕГИСТРИ НА ГР.КАРНОБАТ ДО 

ЕЛЕКТРОМЕРНО ТАБЛО НА ФАСАДАТА НА ТП „КАЛПАЧКОВ“ В ПИ С 

ИДЕНТИФИКАТОР 36525.293.239 ПО КККР НА ГР.КАРНОБАТ“ Вх.№ 59/06.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА  Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам 

да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/.  Колеги, имате ли въпроси 

по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

1.Общински съвет Карнобат, на основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, във връзка с 

чл.124а, ал.1 и ал. 5 и чл.124б, ал.1 от ЗУТ и във връзка с чл. 110, ал. 1, т. 5  от ЗУТ, 

РАЗРЕШАВА изработването на подробен устройствен  план - парцеларен план за обект на 

техническата инфраструктура: „Трасе на подземна кабелна линия 0.4 kV  за присъединяване на 

фотоволтаична електроцентрала с мощност 120 kWp върху покрива на сграда, от табло „ФЕЦ“ 

в ПИ с идентификатор 36525.293.5 по КК и КР на гр. Карнобат до електромерно табло на 

фасадата на ТП „Калпачков“ в ПИ с идентификатор 36525.293.239 по КККР на гр. Карнобат“ и 

ОДОБРЯВА заданието по чл. 125 от ЗУТ за изработване на ПУП – Парцеларен план. 

2.Общински съвет - Карнобат, на основание чл. 21, ал.1 т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 

22 от ЗОЗЗ, чл. 30, ал. 3 от ППЗОЗЗ и чл. 25, ал. 5 от ЗСПЗЗ дава предварително съгласие за 

преминаване на „Трасе на подземна кабелна линия 0.4 kV  за присъединяване на фотоволтаична 

електроцентрала с мощност 120 kWp върху покрива на сграда, от табло „ФЕЦ“ в ПИ с 

идентификатор 36525.293.5 по КК и КР на гр. Карнобат до електромерно табло на фасадата на 

ТП „Калпачков“ в ПИ с идентификатор 36525.293.239 по КККР на гр. Карнобат“, през  

поземлени имоти с идентификатори 36525.293.240, 36525.293.241 и 36525.293.239 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Карнобат – общинска собственост. 

3.Определя срок на предварителното съгласие – две години от влизане на решението в 

сила.  

4. Всички разходи по изработване и съгласуване на проекта ще са за сметка на   

Възложителя на проекта. 

  5.  Възложителят да извърши за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ. 

  6. Настоящето решение да се обяви по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ и не подлежи на 

оспорване на основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ. 

 

 ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: Допълнение на Решение № 529 от 

29.08.2023 г. на Общински съвет – Карнобат  Вх.№ 63/06.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Вносителя има ли нещо, което да добави? 
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 ГЕОРГИ ДИМИТРОВ – Аз се извинявам, че трябва да вкарваме още веднъж този 

въпрос в Общинския съвет. Но това е изискване на управляващия орган, да включим и 

потенциалния ползвател, разбирайте наемателя на електробусите, като партньор заедно с 

община Айтос и община Карнобат. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Колеги, имате ли въпроси по докладната записка? 

Искам да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/.   Ако няма 

предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 59 от ЗМСМА и в изпълнение на допълнителни 

указания от Управляващия орган по процедура BG-RRP-8.013 „Екологосъобразна мобилност“ 

с финансиране от Механизма за възстановяване и устойчивост в изпълнение на инвестиция 

C8.I7 „Екологосъобразна мобилност – пилотна схема за подкрепа на устойчивата градска 

мобилност“ на Плана за възстановяване и устойчивост (ПВУ) на Република България, 

Общински съвет - Карнобат 

 

1. Допълва т. 2 от Решение № 529 от 29.08.2023 г., прието на заседание на общински 

съвет-Карнобат на 29.08.2023 г., отразено в Протокол № 43, по т. 1 от ДР, като след 

„Айтос-Автотранспорт“ ЕООД – оператор на ДОУ се добавя израза: „и „М-БУС“ ООД като 

оператор на ДОУ на Община Карнобат“. 

2. Настоящото Решение е неразделна част от Решение № 529 от 29.08.2023 г., прието 

на заседание на Общински съвет - Карнобат на 29.08.2023 г., отразено в Протокол № 43, 

по т.1 от ДР. 

 

 

      ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА 

ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: Кандидатстване на 

Община Карнобат с проектно предложение за кампания 2024 год. на Проект “Красива 

България”  Вх.№ 61/06.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА –Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам 

да обявя становището на постоянната комисия /чете становището/.  Колеги, имате ли нещо да 

споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

1. Общински съвет - Карнобат на основание чл.21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА дава 

съгласие на Община Карнобат да кандидатства по Мярка М02 “Подобряване на социалната 

инфраструктура”, Проект “Красива България” - 2024 год. с обект „Благоустрояване на дворно 

пространство и изграждане на площадки в ДГ „Яна Лъскова“ гр. Карнобат“. 

2. Общински съвет - Карнобат дава съгласие на Община Карнобат да съфинансира 

с 61,80 % в размер на 242 326,00 лв. от общия бюджет на проектно предложение 
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„Благоустрояване на дворно пространство и изграждане на площадки в ДГ „Яна Лъскова“ гр. 

Карнобат“. 

3. Общински съвет - Карнобат упълномощава Кмета на Община Карнобат да 

извърши необходимите действия във връзка с разработване, кандидатстване за финансиране и 

реализиране на проектното предложение при неговото евентуално одобрение. 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Маргарита Стаматова – Председател на Общински съвет - Карнобат, относно:.  

Определяне състав на комисия, за изготвяне на предложение и избор на съдебни заседатели за 

мандат 2024/2027г.                Вх.№ 56/05.02.2024 г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Искам да обявя становището на постоянната комисия 

/чете становището/.  Бяха направени разисквания и имаше предложения в състава на 

комисията да бъдат включени досега действащите членове в комисията. И евентуално да бъде 

допълнена с нови членове от Общинския съвет в новия мандат. В предходния мандат са 

работили следните членове: Маргарита Стаматова, Красимир Трифонов и Антоанета Пенева. 

Предложението е тримата човека да бъдат включени в комисията. И евентуално да бъдат 

добавени още двама члена в състава на комисията. Имате думата за предложения. По време на 

обсъжданията имаше предложение в състава на комисията да бъде включена Маргарита 

Падарева и Георги Дамянов. Имате ли други предложения? ….  Още веднъж искам да поясня, 

че съдебните заседатели за Районен съд Карнобат трябва да са 20 човека по Решение на 

Окръжния съд, през изминалата година постъпиха 4 искания на 4 кандидата, които бяха 

одобрени, предложени и гласувани в Общинския съвет.  

 ГЕОРГИ ДАМЯНОВ -   Не желая да бъда включен в тази комисия и Моля да бъдат 

направени други предложения. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА -  Други предложения? ……. Аз предлагам Атанас 

Трифонов.  Така.  Няма други предложения. От състава трябва да се избере и председател и 

ако не възразявате, направете предложение.  

 ЯНЧО СТОЕВ – за председател – Маргарита Стаматова.  

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – други предложения има ли? Няма. Гласуване заедно 

състав на комисията, председател и задълженията на комисията, формулирани в т. 2 и 3 от 

проекто-решението. Ако има възражения относно този  начин на гласуване, Моля. Няма 

възражения.    Гласуваме  

   След  гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ Въздържал 

се,  приеха  следното  

РЕШЕНИЕ: 

 

 1. Общински съвет Карнобат, на основание чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, във вр. с чл. 68, ал. 1 от Закона за съдебната власт 

избира комисия от пет члена в състав: 

 Председател Маргарита  Стаматова 

 Членове: Красимир  Трифонов 

         Маргарита  Падарева 

         Антоанета  Пенева 

         Атанас  Трифонов  

2. Общински съвет Карнобат, на основание  чл.68а, ал.1 от Закона за съдебната 

власт, възлага на комисията да проведе събеседване с всеки от допуснатите кандидати и 

да изготви окончателен доклад за одобрените кандидати, за съдебни заседатели.  

3. Общински съвет Карнобат, на основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА удължава и 

определя нов срок до 30.04.2024г.за приемане на заявления, в едно с необходимите 

документи, съгласно чл.68, ал.3 от Закона за съдебната власт по откритата процедура за 
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определяне на съдебни заседатели.  Заявления да се приемат  в деловодството на 

Общински съвет- гр.Карнобат бул.“България“ №12 ет.5, стая 501. 

  

ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: приемане на Програма за 

Управление на Община Карнобат за мандат 2023-2027 г. Вх.№ 70/12.02.2024г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Г-н Димитров по закон е задължен да представи на 

вниманието Ви Програмата за управление на мандата. Програмата се приема за сведение, 

правя едно уточнение, в проекта за решение е допусната техническа грешка за основание да се 

счита чл.21, ал.1, т 12 от ЗМСМА   

Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Колеги, имате ли нещо да споделите по 

програмата?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по докладната записка, 

моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 „Против“,  0“ 

Въздържал се,  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

         Общински съвет-Карнобат, на основание чл.21, ал.1, т.12 във връзка с чл.44, ал.5 от 

ЗМСМА, приема Програма за Управление на Община Карнобат за мандат 2023-2027 г. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ПИТАНИЯ 

ПИТАНЕ от: Мирослав Славов Спасов – общински съветник от Коалиция „БСП за България“ 

Относно: Саниране на многофамилни жилищни сгради в гр. Карнобат 

Уважаеми г-н Димитров, 

В началото на 2024 година излезе дългоочакваното класиране по Първия етап за енергийно 

обновяване на жилищни сгради финансирани със средства от Националния план за 

възстановяване и устойчивост. Това, поне според действащите към момента нормативни 

актове бе и последната възможност, гражданите да санират блоковете си със 100% държавно 

финансиране. Ние всички знаем за ползите от този процес, като например повишаване на 

капиталовата стойност на жилището, спестени пари от електроенергия и не на последно място 

уютът, който придобива дома. Интерес, по процедурата от жителите на общината не 

липсваше. След края й, обаче и след извършеното класиране на кандидатите останаха много 

въпроси от съществено значение. Във връзка с това са и моите въпроси към Вас: 

1. Колко са многофамилните жилищни сгради – блокове, нуждаещи се от саниране на 

територията на гр. Карнобат? Колко са санираните такива и одобрените за бъдещо 

саниране? 

2. Какво следва за собствениците на такива сгради, след края на Първия етап по НПВУ? 

3. От какви фондове евентуално биха могли да очакват безвъзмездно финансиране или 

частична подкрепа за постигане на енергийна ефективност/саниране/ за тяхната 

собственост? 

4. Бихте ли разяснили ще може ли собствениците в нашата Община да бъдат 

бенефициенти на средства от новосформирания Национален декарбонизационен фонд 
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или там бенефициенти ще бъдат само т. нар. чувствителни общини – където се закриват 

мини, въглищни централи и пр.? 

 

Съгласно Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Карнобат, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, заявявам желанието си да ми 

бъде отговорено писмено. 

 

 ОТГОВОР НА ПИТАНЕ 

Относно: Саниране на многофамилни жилищни сгради в гр. Карнобат 

 

Отговор на въпрос 1: 

В периода 2015 – 2016 г. по Национална програма за енергийна ефективност на 

многофамилни жилищни сгради (НПЕЕМЖС) са заявили интерес за финансиране 11 бр. 

сдружения на собственици. От тях 9 бр. многофамилни жилищни сгради са одобрени за 

саниране и в тях са въведени енергоспестяващи мерки. За останалите 2 блока, заявили 

желания е изчерпан финансовия ресурс по програмата, поради което Българска банка за 

развитие (ББР) не е сключила договор с общината за финансиране. 

През 2016 г. по процедура на директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, 

BG16RFOP001-2.001 „Енергийна ефективност в периферните райони” по Оперативна 

програма „Региони в растеж“ 2014 – 2020 г. са заявили интерес за финансиране 21 бр. 

сдружения на собственици. От тях 16 бр. многофамилни жилищни сгради са одобрени за 

саниране и в тях са въведени енергоспестяващи мерки. 

През 2018 г. по процедура на подбор на проекти, BG16RFOP001-2.002 „Енергийна 

ефективност в периферните райони-2” по Оперативна програма „Региони в растеж“ 2014 – 

2020 г. са заявили интерес за финансиране 15 бр. сдружения на собственици, като 1 бр. е 

кандидатствал и по-предходната процедура. От тях 3 бр. многофамилни жилищни сгради са 

одобрени за саниране и в тях са въведени енергоспестяващи мерки. 

През 2020 г. по процедура на подбор на проектни предложения BG16RFOP001-2.003 

„Енергийна ефективност в периферните райони-3” по Оперативна програма „Региони в 

растеж“ 2014-2020 г. са заявили интерес за финансиране 16 бр. сдружения на собственици, 

като 12 бр. са същите сгради кандидатствали по-предходната процедура. Подадени са 3 бр. 

проектни предложения с включени в тях 10 бр. сгради, като са класирани в списък с резервни 

проектни предложения, които успешно са преминали оценяването, но за които не достига 

финансиране. 

През 2023 г. по процедура BG-RRP-4.023 „Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване 

на жилищния сграден фонд – Етап I“ в рамките на Националния план за възстановяване и 

устойчивост са заявили интерес за финансиране 28 бр. сдружения на собственици, като 10 бр. 

са кандидатствали и по-предходни процедури. От тях 2 бр. многофамилни жилищни сгради са 

одобрени за саниране и предстои да бъде сключен договор за БФП с финансиращата програма 

и в тях да бъдат въведени енергоспестяващи мерки. Останалите 26 бр. са в списък с резервни 

предложения за изпълнение на инвестиции (ПИИ) по процедура BG-RRP-4.023 „Подкрепа за 
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устойчиво енергийно обновяване на жилищния сграден фонд – Етап I“, които успешно са 

преминали оценяването, но за които не достига финансиране. 

Общо по всички програми са въведени енергоспестяващи мерки в 28 многофамилни 

жилищни сгради на територията на гр. Карнобат, а в 2 бр. многофамилни жилищни сгради 

предстои са бъдат въведени. Общо заявили интерес за финансиране, но не получи към 

момента са 38 бр. многофамилни жилищни сгради. 

Отговор на въпрос 2: 

Сдруженията на собственици ще имат възможност да кандидатстват за финансиране за 

енергийна ефективност по обявени процедури и програми в бъдеще, като трябва да отговарят 

на определените критерии съгласно изискванията на конкретната процедура или програма, 

която ще бъде обявена. До този момент отпуснатите по програмите средства за саниране са в 

размер на 100 % безвъзмездна финансова помощ за собствениците. 

Към момента сдруженията на собственици имат възможност да кандидатстват по 

процедура „Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на жилищен сграден фонд – Етап II“ 
в рамките на Националния план за възстановяване и устойчивост, като срокът за 

кандидатстване по процедурата е удължен до 29.02.2024 г. Отчитайки необходимото време за 

проверки и други подготвителни дейности, Община Карнобат ще приема заявления за участие 

до 23.02.2024 г. Одобрените сгради за участие в този етап на процедурата ще получат до 80% 

безвъзмездна финансова помощ. Всяко сдружение на собствениците ще трябва да осигури 

самоучастие чрез собствен финансов ресурс в размер на 20% от стойността на допустимите 

разходи по проекта. 

Към този момент заявление за участие по втория етап е подадено за 1 бр. многофамилна 

жилищна сграда на територията на гр. Карнобат. 

В рамките на Програма „Развитие на регионите“ 2021-2027 г. като допустими мерки и 

дейности, които могат да бъдат финансирани в рамките на интегрирания териториален подход 

по ПРР 2021-2027 г. са мерки за енергийна ефективност и устойчиво обновяване на 

многофамилни жилищни сгради. Тези мерки ще се финансират само чрез комбинация със 

собствен принос или финансов инструмент в рамките на единична операция. За енергийно 

бедни домакинства ще се допуска 100% БФП. За всички останали минималният изискуем 

собствен принос е в размер на 5% от допустимите разходи. 

Отговор на въпрос 3: 

Съгласно публикации на сайта на МРРБ става ясно, че с фаза I и II на Плана за 

възстановяване и устойчивост не се изчерпват възможностите за саниране на жилищни 

блокове. От министерството съобщават, че се разработват няколко програми, които ще 

подкрепят домакинствата, които желаят да въведат мерки за енергийна ефективност. 409 млн. 

лв. ще бъдат отпуснати по Програма „Развитие на регионите“ 2021-2027 г. за енергийна 

ефективност на жилища. От тях 63 млн. лв. са за десетте най-големи общини - София, 

Пловдив, Варна, Бургас, Велико Търново и др., а 150 млн. лв. ще се насочат към по-малките 

общински центрове (включително гр. Карнобат). Още 196 млн. лв. са предвидени целево за 

областите, които са засегнати от енергийния преход – Стара Загора, Кюстендил и Перник и 

прилежащите им общини. Националният декарбонизационен фонд, както и Социалният 

енергиен фонд, също ще подкрепят мерки за енергийна ефективност на жилищния фонд. 
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Според МРРБ, работещият модел за обновяване на жилищния сграден фонд следва да 

включва комбинация от безвъзмездна финансова помощ и частно финансиране, с насоченост 

на публичната подкрепа основно към нуждаещите се, а не към всички обитатели. От там 

обръщат внимание, че до 2026 г. следва да бъдат разработени механизми и програми за 

подпомагане на енергийно бедните домакинства, които да заработят от 2026 г. със средства от 

Социалния фонд за климата. Подпомагането на енергийно бедните да обновят жилищата си 

ще бъде основен инструмент за борба с енергийната бедност, като за останалите граждани се 

очаква да се осигури лесен достъп до възвращаемо финансиране или до друг вид подкрепа 

(напр. ЕСКО). 

Отговор на въпрос 4: 

В момента Министерството на енергетиката подготвя проект за изменение и 

допълнение на Закона за енергийната ефективност, който следва да осигури трансформацията 

на Фонд „Енергийна ефективност и възобновяеми източници" в „Национален 

декарбонизационен фонд“. 

Той ще комбинира финансови инструменти за допълване на съществуващите мерки и 

ще предлага опростена оперативна структура, лесно достъпна и постоянно отворена за всички 

потенциални кандидати. Фондът ще управлява финансови средства, предоставени за 

инвестиционни проекти за повишаване на енергийната ефективност и за проекти за 

производство на енергия от възобновяеми източници, съобразно приоритетите, заложени в 

Стратегията за устойчиво енергийно развитие, в Интегрирания план в областта на 

енергетиката и климата и в Дългосрочната национална стратегия за подпомагане обновяването 

на националния сграден фонд от жилищни и нежилищни сгради до 2050 г. 

Фондът ще сключва споразумения с финансови посредници за съвместно разработване 

и прилагане на финансови инструменти за целево финансиране на проекти. 

 

ПИТАНЕ от Мирослав Славов Спасов – общински съветник от Коалиция „БСП за България“ 

Относно: Изграждане на рампи за инвалиди към жилищни сгради 

Уважаеми г-н Димитров, 

На територията на гр. Карнобат са няколко многофамилните жилищни сгради, които са 

снабдени с елементарни приспособления - рампи, повишаващи качеството на живота на 

хората с увреждания. Държавата, в лицето на МТСП, чрез Националната програма за достъпна 

жилищна среда и лична мобилност дава възможност за изграждане на разнообразни помощни 

съоръжения /рампи, подходи/ за такъв тип хора. Ролята на Общината в този процес е да бъде 

звеното, което да популяризира, свързва и консултира гражданите при кандидатстване по тази 

процедура. Знаем, че този проблем придобива още по-голяма значимост и защото Първият 

етап за саниране по НПВУ завърши с малко одобрени проекти  за сгради в гр. Карнобат. 

1. Предвижда ли се да се изградят помощни рампи за инвалиди към многофамилни 

жилищни сгради, където има нужда от тях? 

2. Как гледа Ръководството на Общината на едно бъдещо партньорство с МТСП по 

гореупоменатата програма, като се има предвид, че нашата Община е една от най-

социалните в РБългария? 
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Съгласно Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Карнобат, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, заявявам желанието си да ми 

бъде отговорено писмено. 

 

ОТГОВОР НА ПИТАНЕ 

 

Относно: Изграждане на рампи за хора с увреждания към жилищни сгради 

 

УВАЖАЕМИ Г-Н СПАСОВ, 

Отговор на въпрос 1: 

При проявен интерес от страна на граждани или сдружения по Национална програма за 

достъпна жилищна среда и лична мобилност община Карнобат съдейства за разясняване 

условията и ползите от Програмата, допустимост на кандидати и проектни предложения, 

както и начина на кандидатстване.  

При изпълнението на проекти по Оперативна програма „Региони в растеж“ 2014-2020 г. 

за внедряване на енергийна ефективност на МЖС бе осигурена достъпна архитектурна среда в 

зависимост от възможностите за изпълнение на такава в съответната сграда, съгласно 

насоките за изпълнение на програмата. 

 

Отговор на въпрос 2: 

Ежегодно МТСП утвърждават Национална програма за достъпна жилищна среда и лична 

мобилност. Съгласно публикуваната обява: 

1. Допустими кандидати по К1:  

1.1. Допустим кандидат по К1 от НП е всяко физическо лице - собственик на 

индивидуална жилищна сграда (еднофамилна или многофамилна с до 3 самостоятелни 

обекта), което е с трайно увреждане, придвижващо се с инвалидна количка, или в чието 

семейство има член или дете с трайно увреждане, придвижващо се с инвалидна количка, с 

постоянен или настоящ адрес в същата сграда;  

1.2. Допустим кандидат по К1 от НП е всяко юридическо лице – сдружение, което е 

учредено и вписано по Закона за управление на етажната собственост (ЗУЕС), когато в 

жилищната сграда има собственик на жилище, който е лице с трайно увреждане, 

придвижващо се с инвалидна количка, или в чието семейство има член или дете с трайно 

увреждане, придвижващо се с инвалидна количка, с постоянен или настоящ адрес в същата 

сграда. 

За финансиране по К1 от НП може да кандидатства лице с трайно увреждане, 

придвижващо се с инвалидна количка, с изготвена индивидуална оценка на потребностите 

по реда на Закона за хората с увреждания (ЗХУ). Тази оценка се изготвя в дирекция 

„Социално подпомагане“ към Агенцията за социално подпомагане, по настоящ адрес на 

лицето и служи за служебна проверка на декларирани обстоятелства от кандидата за 

идентифицирането му като допустим по Програмата. 

2. Допустими проектни предложения по К1 

Допустимо за финансиране по Компонент 1 е проектно предложение за  

изграждане/поставяне на рампа и/или подемна платформа, и/или асансьор за преодоляване на 
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различни нива в съществуваща жилищна сграда (законна по смисъла на ЗУТ) и/или в 

прилежащото ѝ външно пространство, но в рамките на урегулирания поземлен имот, в който е 

разположена, съответстващо на нормативните изисквания за достъпност и за което е налице 

одобрен инвестиционен проект и издадено разрешение за строеж/поставяне. 

По Програмата се изгражда достъпна среда на адреса, на който е изготвена 

индивидуалната оценка на лицето с трайно увреждане, придвижващо се с инвалидна количка. 

Техническата възможност за изграждане или поставяне на съоръжение/я за достъпна 

среда на хората с увреждания в съществуваща жилищна сграда и/или в непосредствено 

прилежащото ѝ външно пространство се преценява и установява от проектант. Кандидатът 

следва да наеме проектант, притежаващ необходимата проектантска правоспособност, който 

да установи  наличието или липсата на техническа възможност за изграждане или поставяне 

на съоръжение/я за достъпна среда в жилищната сграда. При наличие на такава възможност, 

кандидатът възлага на проектанта (за своя сметка) изготвяне на съответния инвестиционен 

проект във фаза „технически проект”.  

Проектът се внася в техническата служба на общинската администрация за одобряване и 

за издаване на разрешение за строеж или за поставяне, съгласно чл. 184, ал. 1 от ЗУТ.  

При одобрение на подадено проектно предложение договор за финансиране се сключва 

между МТСП и допустимия кандидат (физическо лице или юридическо лице – сдружение). 
Бенефициентът се задължава да избере изпълнител на проектното предложение и да сключи с 

избрания от него изпълнител договор за строителство. 

По Национална програма за достъпна жилищна среда и лична мобилност не се 

предвижда партньорство между общини и МТСП.  

Съгласно публикуваната обява на сайта на МТСП набиране на проектни предложения се 

осъществява в периода 01.02.2024 – 15.05.2024 г. 

 

  След изчерпване на дневния ред, председателя на Общинския съвет – Карнобат- Маргарита 

Стаматова закри  ШЕСТОТО ЗАСЕДАНИЕ  на Общинския съвет - Карнобат.                                                         

 

 

 

 ПРЕДСЕДАТЕЛ ОбС:…………………… 

                                                                                                                            /М.Стаматова/ 

                                                                               

    СЕКРЕТАР: …………………….  

                                                                                                                               /М.Колева/ 


